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NOVO
VPRAŠANJE:

Uvodnik

SPET SKUPAJ
£*te nas kaj pogrešali? Šen- 
l) (jurske novice so pogrešale 
vas in zato smo neizmerno veseli, 
da po slabem letu spet prihaja
mo na obisk k vam.

HjTadovoljni smo, da tokrat 
JLj prihajamo brezplačno in da 
prihajamo prav v prazničnem 
decembru in to s košem (veči
noma) dobrih in prijaznih novic. 
Naloga in poslanstvo lokalnega 
časopisa je, da išče pozitivne 
zgodbe in napredne ideje. Vedno 
jih je v vsakem okolju vsaj nekaj.

i~T~bkrat Šentjurske novice 
J. pošiljamo na naslove vseh 
gospodinjstev v občinah Šentjur, 
Dobje in Štore. Natisnili smo jih 
10 tisoč izvodov. Priložnost za 
predstavitev svojega dela so tudi 
tokrat prepoznali številni ogla
ševalci. Namenite jim pozornost 
in poiščite kaj koristnega zase in 
za svojo družino. 

xz
y—'c in ker se boste v tokratni 

številki imeli lepo z nami, 
se boste veselili, da spet pride
mo. Ne obljubimo, kdaj bo to. 
Pridemo pa. Dotlej pa želimo 
vse dobro.

Ekipa Šentjurskih novic

novice www.novice.si
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Se veselite novoletnega 
vzdušja v mestnih 

središčih? 
www.nqvice.si
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NASA PODJETJA

Koga zaposlu jejokakšne plače 
nam dajejo?
Lokalno gospodarstvo.
Vsa večja podjetja občin 
Šentjur, Štore in Dobje smo 
povprašali o trendih zaposlo
vanja in morebitne rasti plač, 
a je večina naših gospodar
stvenikov zelo skrivnostna.
» Piše: Nina K robat

Koliko ljudi zaposlujejo, ali potrebujejo 
dodatne sodelavce in koga, kakšne plače 
izplačujejo svojim delavcem in ali se jim ob 
koncu leta morda obeta kakšna nagrada - to 
smo vprašali skoraj vsa večja podjetja na 
Šentjurskem, v Štorah in v Dobju, skupaj 
več kot 20. Večina na vprašanja ni odgovo
rila, tisti, ki so, pa pravijo, da bodo tudi v 
novem letu še zaposlovali.

Štore Steel
Jani Jurkošek, direktor enega naj večjih 

podjetij na tem območju, družbe Štore Steel, 
ki zaposluje 526 ljudi, pravi, da so letos do 
oktobra na novo zaposlili 38 novih sodelav
cev. Približno 40 novih zaposlitev načrtujejo 
tudi v letu 2018.

»Zaposlujemo največ kandidate s poklic
no ali srednješolsko izobrazbo naravoslovno 
tehniških smeri ter diplomirane inženirje 
metalurgije in strojništva. Inženirje si za
gotavljamo s štipendiranjem, kandidatov s 
poklicno ali srednješolsko izobrazbo pa pri
manjkuje. Zato sprejemamo tudi kandidate 
brez dokončanih šol ali z neustrezno izo
brazbo, ki pa se morajo dodatno usposobiti v 
preizkusnem obdobju,« pojasnjuje Jurkošek.

Bruto plača v Štorah Steel je v prvih de

setih mesecih v povprečju znašala 1.744 
evrov in je 10 odstotkov višja kot v takšnem 
obdobju lani. Konec leta načrtujejo, da bodo 
zaposlenim izplačali nagrado za uspešnost, 
katere višina pa bo odvisna od rezultata po
slovanja v letu 2017.

Tegometall
V podjetjih Tegometall Inženiring in Te

gometall oprema, ki zastopata skupino Te
gometall v Sloveniji, je zaposlenih skupaj 
140 ljudi, je sporočila Teja Vrečko Luknai-- 
Dodatne zaposlitve v podjetju so odvisne 
predvsem od stanja na trgu in potreb po do
datnem kadru. »Kadrovska fluktuacija je 
namreč pri nas zelo nizka, zato le redko išče
mo menjave, največkrat le okrepitve ekipe. 
Najpogosteje iščemo proizvodne delavce, 
v preteklem letu pa smo okrepili tudi našo 
stalno ekipo. V Slovenijo smo tako preselili 
upravljanje marketinga za celotno skupino, 
trenutno iščemo še dodatno moč na podro
čju prodaje, v začetku naslednjega leta pa 
bomo iskali še arhitekta.« Dodaja, da plače

Usklajujejo na dve leti in da zaposleni 
°t» koncu leta dobijo tudi božičnico.

Ahac
97 ljudi je trenutno zaposlenih v pod

rtju Ahac. V tem letu so zaposlili 10 
n°vih sodelavcev, je iz podjetja sporo
čil Peter Čakš. Zaposlovali so v Ahac 
tehniki, rast in poslovne priložnosti so 
Zaznali tudi področjih trgovine in go
stinstva, vsako leto okoli 20 delavcev 
Sezonsko zaposlijo tudi v njihovem 
obratu v Središču ob Dravi. »Širitev po
slovanja je naš cilj in za to med drugim 
Potrebuješ tudi ustrezno usposobljen 
^der. S segmentom tehnike se uspeš- 
P° širimo na trge nekdanje Jugoslavije, 
zato bomo na tem področju zagotovo 
'skali nove sodelavce. Pri iskanju novih 
sodelavcev večjih težav nimamo, saj 
^aljamo za dobrega zaposlovalca. Tudi 
Ce nimamo razpisov za nova delovna 
J^sta, prejemamo prošnje oziroma se 
JPdje zanimajo za zaposlitev.«

Nekatera podjetja 
bodo svojim zaposle

nim izplačala božičnico.

Čakš dodaja, da so plače v podjetju 
odraz gospodarskih razmer v branži in 
poslovanja. Kot vsako leto bodo sode
lavce tudi letos nagradili za njihov trud.

Meja Šentjur, Asfalt Kovač
Roman Gregom, direktor podjetja 

Meja Šentjur, kjer je zaposlenih 52 lju
di, pravi, da v zadnjem letu niso zapo
slovali. Bodo pa v novem, traktorista 
in skladiščnika. Dodal je tudi, da bodo 
svojim zaposlenim ob koncu leta izpla
čali božičnico.

Iz podjetja Asfalt Kovač, kjer zapo
slujejo 36 ljudi, sporočajo, da so v zad
njem letu zaposlili tri nove sodelavce. 
Tudi v novem letu bodo iskali nove 
delavce - strojnike, voznike tovornih 
vozil in asfalterje, a pri tem pričakuje
jo težave, saj kadra, ki ga potrebujejo, 
ni. Bruto plača v podjetju znaša 1.500 
evrov, 290 evrov bruto pa bo znašala 
letošnja božičnica.

Kam po praznična 
doživetja?
Preverili smo, kakšna praznična 
doživetja nam letos ponujajo v 
Šentjurju, Štorah in Dobju, več 
o praznikih v bližnjih krajih na 
Štajerskem pa v osrednjem de
lu časopisa.

Na Občini Šentjur so nam povedali, da v času 
priprave našega prispevka načrt decembrskih 
prireditev še ni bil usklajen, prav tako ni bil znan 
obseg praznične okrasitve. So pa minuli konec 
tedna v Šentjurju že pripravili tradicionalni Mi
klavžev sejem in Ta veseli dan kulture. Sta pa 
tudi že napovedana dva velika glasbena do
godka z domačimi ustvarjalci: Božični koncert 
Glasbene šole skladateljev Ipavcev Šentjur bo 
v četrtek, 7. decembra, v kar dveh ponovitvah, 
v soboto, 23. decembra, pa bo Božič z Big Band 
Šentjur: Svvinging Rock. Oba dogodka bosta v 
Ipavčevem kulturnem centru.

Na Občini Štore so povedali, da ne pripravlja
jo javnega silvestrovanja, bodo pa poskrbeli, da 
bo kraj oživel v praznični okrasitvi. V decembr
skem programu prireditev izpostavljamo nočni 
Miklavžev pohod in miklavževanje, za otroke 
bodo pripravili predstavo z obiskom Božička.

Božični dogodek pripravljajo tudi v Laški 
vasi, polnočnica bo na Svetini, po božiču pri
rejajo žegnanje konj na Teharjah in žegnanje 
v Šentjanžu, tradicionalni koncert konec de
cembra prireja domači pihalni orkester, zadnji 
dan leta se bodo podali na silvestrski pohod na 
Srebotnik.

Iz Občine Dobje sporočajo, da kakšnih poseb
nih dogodkov v sklopu prazničnega decembr
skega dogajanja ne načrtujejo, bodo pa izvedli 
praznično obdarovanje najmlajših občanov, v 
drugi polovici decembra bodo na ogled velike 
jaslice v Dobju (nasproti Gostilne pri Olgi), do
mača društva pripravljajo decembrske ustvarjal
ne delavnice. Javnega silvestrovanja sicer ne bo, 
bodo pa poskrbeli za praznično okrasitev. (N. K.)
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Mesto dobi novo 
športno dvorano

ŠE/NT̂ Ur

Dvorana Hruše- 
vec. Streha na ener
getsko neučinkoviti 
dvorani je popustila. 
Zgradili bodo pol 
večji objekt, vred
nost naložbe še ni 
znana.
» Piše: Primož Škerl

Večnamenski športni dvo
rani v Hruševcu so očitno 
šteti dnevi, saj se v šentjurski 
občini že dalj časa intenzivno 
pripravljajo na graditev nove. 
Resnici na ljubo usoda 
starega objekta, kjer je 
med drugim hram slo
venskih košarkarskih 
prvakov iz leta 2015 
in trikratnih pokalnih 
polfinalistov, še ni l 
povsem zapečatena.
Tuhtali so namreč tudi 
možnosti obnove, a to bi 
bila rešitev na kratek rok, na 
dolgi rok pa bi se gotovo izka
zala za finančno manj ugodno.

Obnoviti ali graditi?
Dvorana je stara šele 22 let, 

a je bila gradnja očitno slabo 
izvedena. »Streha je fuč in 
morali bi jo v celoti zamenjati, 
kritina je spodaj gnila. Vsako 
leto za njeno sanacijo nameni
mo okoli 7000 evrov. Objekt 
je tudi energetsko izredno neu
činkovit. Znašli smo se v dile
mi ali jo v obstoječem obsegu 
posodobiti in zagotavljati njeno 
delovanje v naslednjih tridese
tih letih, oziroma na tej lokacije 
postaviti novo, ki bo v uporabi 
naslednjih petdeset let«, je raz
mišljanja strnil šentjurski župan 
mag. Marko Diaci.

Pred očmi so imeli željo, da 
bi objekt kar je mogoče dolgo

Tuhtali so tudi 
možnosti obnove, 

a to bi bila rešitev na 
kratek rok, na dolgi rok 
pa bi se gotovo izkaza

la za finančno manj 
ugodno.

služil potre
bam šolske 

/ športne vz- 
y goje otrok in 

W mladine, za te
kmovalni šport, 

bogate in obsežne 
kulturne dejavnosti v mestu, 
kakor tudi za številne priredi
tve dmžabnega ali poslovnega 
značaja. Skratka - prevladali so 
skomini po sodobni dvorani za 
športne in kulturne dejavnosti 
iz preprostega razloga, da špor
tno in kulturno razvit kraj pač 
potrebuje večje zmogljivosti.

Več milijonov evrov
Javno predstavitev projek

ta so opravili lani, bistvenih 
pomislekov vsebinske narave 
ni bilo, zato so letošnjega av
gusta že lahko pridobili grad
beno dovoljenje. Glavni inve
stitor bo občina. »Kolikšna bo 
naložba, ta hip še ne morem 
povedati. Trenutno smo v fazi 
zapiranja finančne konstruk
cije. Računamo na sredstva 
resornega ministrstva, eko

loškega sklada, fundacije za 
šport, seveda brez zadolževa
nja in občinskih proračunskih 
sredstev po vsej verjetnosti ne 
bo šlo.« Ne bomo se zmotili, 
če navedemo, da bo investici
ja (z opremo vred) težka ne
kaj milijonov evrov. Graditi 
bi lahko začeli predvidoma že 
prihodnje leto oziroma v letu 
2020.

Zgledovali so se
Snovalci so bili v razcepu 

tudi pri vprašanju ali graditi v 
obstoječih dimenzijah ali po
staviti večjo dvorano. Novo
gradnja bo v izmerah 56 krat 
46 metrov, poglobili jo bodo 
in bo imela še kletne - po
možne in spremlja
joče prostore. V 
celoti gledano 
bo polovico 
večja ob obsto
ječe. Osnovna 
ploskev bo tri
delna. »Ogleda
li smo si veliko 
podobnih dvoran v

Sloveniji. Bili smo v Kranjski 
gori, Šenčurju, Novem mestu, 
Podčetrtku, Hočah-Slivnici. 
Po zbranih podatkih in vtisih 
bomo v Šentjurju poskušali vse 
pomanjkljivosti, ki smo jih tam 
opazili, odpraviti.«

Telovadnica pri ŠCŠ
Pred leti so imeli priložnost 

pri kmetijski šoli, sedanjem 
Šolskem centru Šentjur (ŠCŠ), 
postaviti večjo telovadnico, z 
njo bi težav in dilem, kot jih 
imajo danes, verjetno ne imeli. 
Toda zataknilo se je pri držav
nih sredstvih. »Če bi prišlo do 
realizacije, bi bilo za nas veliko 
lažje«, odgovarja Diaci. »Drža

va, pod njeno pristojnost 
namreč sodijo sred

nje šole, žal nikoli 
ni našla sredstev, 
da bi zadovoljila 
našim tovrstnim 
potrebam. Občina 

bi se v tistem pro
jektu pojavljala kot 

sofinancer.«
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Kje bodo v letu 2018 
peljale lepše ceste? Ofi/VOl/4 

CEST

Podatki Direkcije za infrastrukturo
mm

Šentjur-Mestinje od km 2+300 do km 3+250 obnova ceste, izgradnja 
pešpoti, kolesarska steza

1,7 milijonov 
evrov

Dole-Ponikva-
Loče

od km 4+100 do km 4+760 in 
od km 5+360 do km 8+500 obnova ceste ni podatka

Laško-Breze-
Šentjur cesta Laško-Breze-Šentjur križišče “Aspara” ni podatka

Dole-Šentjur v km 0,400 v dolžini 450 
metrov

izgradnja dveh 
avtobusnih postajališč ni podatka

Cesta R2-426 1226 v km 0,083 gradnja nadomestnega 
mostu čez Voglajno 877.210,50 evra

Obnove občinskih cest

Občina Šentjur 19 1,3 milijona evrov
Občina Štore 4 600 tisoč evrov
Občina Dobje 5 ni podatka

Občinske in državne 
ceste. V naslednjem 
letu jih bo največ 
obnovljenih v občini 
Šentjur, nekaj tudi na 
območju Dobja in Štor.
1 Piše: Zala Motaln

Preverili smo, skozi katere kra-

vodile boljše ceste.

Kaj sporoča Direkcija za 
infrastrukturo?

Z Direkcije za infrastrukturo Re
publike Slovenije so sporočili, da 
bodo v naslednjem letu obnovili 
dve cesti. V načrtuje ureditev ces
te Šentjur-Mestinje skozi naselje 
Stopče. Gradbena dela poleg same 
ceste predvidevajo tudi izgradnjo 
Peš poti oziroma kolesarsko ste
zo po levi strani v smeri Šentjurja. 
Trenutno je v teku revizijski posto
pek, pristojni pa predvidevajo, da 
bi se dela lahko začela v začetku 
leta 2018. Predvidoma v drugi 
polovici leta bodo začeli tudi z 
rekonstrukcijo ceste Dole-Poni- 
kva-Loče, pri čemer so bili v času 
Priprave tega prispevka v fazi pri-

Z Direkcije za infrastrukturo so 
sporočili, da sta trenutno za na
vezovalno cesto Dramlje -Šentjur 
v izdelavi prometna študija in 
predinvesticijska zasnova. Študijo, 
ki naj bi bila končana do febru
arja 2018, izdeluje Appia d.o.o. iz 
Ljubljane.
Kasneje, v letih 2018 in 2019, je v 
načrtu izdelava projektne doku
mentacije, čemur sledi pridobivanje 
potrebnih zemljišč. Z gradnjo obvo
znice bodo tako lahko začeli po letu 
2019, celotna naložba pa je ocenje
na na okoli 73 milijonov evrov.

dobivanja zemljišč.
Poleg tega bodo zgradili še kri

žišče „Aspara“ na cesti Laško- 
Breze-Šentjur. S samo gradnjo 
bo, pravijo, mogoče začeti v drugi 
polovici leta 2018. Med drugim 
na odseku Dole-Šentjur načrtu
jejo izgradnjo dveh avtobusnih 
postajališč. Z njuno gradnjo bodo 
predvidoma začeli naslednje leto, 
trenutno pa še potekajo odkupi pot
rebnih zemljišč. V tem času tudi že 
poteka gradnja nadomestnega mo
stu čez Voglajno, ki bo predvidoma 
končan v maju 2018.

Občina Šentjur: obnovljenih 
20 cestnih odsekov

V Občini Šentjur v letu 2018 
predvidevajo obnovo več odsekov 
občinskih cest. Nadaljevala se bo 
obnova odsekov v Ulici I. Celjske 
čete v Šentjurju. V načrtu so tudi 
prenove odsekov Vrbno-Blagov- 
na (skozi Vrbno), Pešnica-Pod- 
grad, Hotunje-Razbor (od rib
nika Bolko do križišča za Razbor), 
Dolga Gora-Sladka Gora (od 
kmetije Vrbovšek do meje z obči
no Šmarje) in Dramlje-Svetelka

(od regionalne ceste do pokopa
lišča).

Poleg tega se bodo nadaljevale 
tudi obnove občinskih cest, ki so 
jih krajevne skupnosti prijavile na 
občinski razpis za sofinanciranje 
modernizacije in sanacije. Pred
stavniki Občine ocenjujejo, da bo 
obnovljenih 13 odsekov cest v de
vetih krajevnih skupnostih, in sicer 
v skupni dolžini dobrih 6 kilome
trov. Od tega naj bi poleg denarja 
krajevnih skupnosti in krajanov 
samih občina prispevala dobrih 
320 tisoč evrov.

Sicer je v šentjurskem občin
skem proračunu za obnovo in 
vzdrževanje občinskih cest za 
naslednje leto predvidenih 1,3 
milijona evrov. »Del tega zneska 
bo namenjen za stroške zimske
ga vzdrževanja cest. Od višine 
slednjega je torej odvisno, koliko 
sredstev bo ostalo za letno obno
vo. Na drugi stani je dinamika 
obnovitvenih del odvisna tudi od 
uspešnosti pridobivanja soglasij 
za zemljišča,« so še pojasnili na 
šentjurski občini.

Kaj pa ceste v Štorah in 
Dobju?

V občini Štore naslednje leto 
načrtujejo obnovo cest Kanju- 
ce-Svetina, Šentjanž - odcep 
Tovornik, Šentjanž-Žeraviše in 
obnovo cest na Lipi z ureditvijo 
kanalizacijskega in vodovodnega 
omrežja (Kovinarska cesta - preč
na). Omenjene naložbe bodo izva
jali v poletno-jesenskih mesecih 
in bodo zanje porabili predvidoma 
600 tisoč evrov.

Občina Dobje glede načrtovanja 
obnove občinskih cest ni podala 
natančnega odgovora, saj prora
čuna za leto 2018, kot pravijo, še 
niso sprejeli. »Potrebe so velike, 
vendar primanjkuje razpoložljivih 
sredstev,« dodajajo. Predvidene 
rekonstrukcije cest, ki jih bodo iz
vedli v bližajočem se letu, pa so 
v naseljih Škarnice, Zgornje in 
Spodnje Brezje, Lažiše (iz smeri 
Dežno) in Večje Brdo-Završe. Z 
Direkcijo za infrastrukturo se do
govarjajo tudi za obnovo regional
ne ceste in ureditvijo prehoda za 
pešce v naselju Dobje.
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ŠENTJURSKI POLICISTI

Vsakteden 
pospremijo 
v Vojnik
Policijska postaja 
Šentjur. Skoraj na 
vseh področjih so le
tos zabeležili porast 
varnostnih pojavov, 
a vse bolj se morajo 
ukvarjati tudi z zade
vami, ki niso povezane 
z zagotavljanjem 
splošne varnosti.
» Piše: Primož Škerl

Večja socialna ozaveščenost, 
boljše poznavanje zakonodaje, 
pregovorna nagnjenost k pravda
nju in nenavadno hitro naraščajoč 
pojav psihičnih težav med ljud
mi so značilnosti, ki bi jih lahko 
pripisali kar celotni slovenski 
populaciji. Šentjurski policisti to 
nemara občutijo toliko bolj, saj z 
obstoječo kadrovsko popolnitvijo 
še uspevajo zadovoljivo pokrivati 
vse varnostne pojave na svojem 
območju, toda v primerjavi z ne
katerimi bližnjimi policijskimi 
postajami morajo delati več.

Ludvik Petrič, dolgoletni ko
mandir Policijske postaje Šentjur, 
je spregovoril brez dlake na jezi
ku. Zaveda se, da je večina ljudi 
poštenih in ko pride do prijave, 
ne gre kar vseh povprek krimina- 
lizirati. Potrebna je velika mera 
preudarnosti, saj se občani vse 
križem ovajajo, policija se na pri
jave mora odzvati, kako takšne 
zadeve nato rešujejo sodišča, pa 
je že dmga zgodba. »Včasih kar 
težko najdem, katera pravica je

Ukinjene
nočno dežurstvo

PP Šentjurje med petimi (od 
17 policijskih postaj na območju 

Policijske uprave Celje), ki nima več 
nočnega dežurstva. Interventnih 

klicev je vsako leto desetino več, nji
hovo število je primerljivo s PP Slo

venske Konjice ali PP Žalec, kjer 
gre za bistveno večji območji, 

pa tudi policistov imajo 
tam dovolj.

bila komu kršena in se oseba na
njo sklicuje, je že težko poiska
ti, kje so te pravice navedene«, 
razmišlja Petrič in priznava, da 
imajo ljudje včasih tudi 
preganjavice, kar 
policistom do
datno otežuje 
delo. J

Izstopa i 
krimina
liteta

Od ja-
n u a r j a -
do konca '
oktobra so 
na območju 
šentjurske po
staje zabeležili trend 
povečanja varnostnih pojavov 
na večini delovnih področij. 
Najbolj izstopa kriminaliteta 
(22-odstotni porast sumov ka
znivih dejanja), za 34 odstotkov 
se je povečalo število kazenskih 
ovadb (oziroma osumljencev), 
bili pa so uspešnejši na področju 
lastne dejavnosti, saj so sami - 
brez predhodne prijave občanov 
- odkrili več nepravilnosti. Izra
zito, kar za 117 odstotkov, je na
rasla gospodarska kriminaliteta.

Na cestah brez mrtvih
Na področju varnosti v ces

tnem prometu beležijo 16-odstot- 
ni porast kršitev. Do konca okto
bra so obravnavali 237 prometnih 
nesreč, kar je enako primerljive
mu lanskemu obdobju, so pa bi
li policisti za 13 odstotkov bolj 
obremenjeni glede na leto 2015, 
ki je zaradi lanske stavke stati

stično bolj 
primerlji- 

w vo. »Po
sledica tega 

je tretjina več 
hudih telesnih 

poškodb, so se pa 
lahke telesne poškodbe 

zmanjšale za 13 odstotkov. Na 
srečo v tem obdobju na cestah 
Šentjurskega ni umrl nihče«, je 
zadovoljen komandir.

Alkohol je območna 
značilnost

Priznava, da je alkohol še ved
no območna značilnost. Marsik
je na Celjskem ga je manj, pri 
njih pa ta problematika izstopa. 
»Petino več je alkoholiziranih 
udeležencev v prometu, območje 
je s tem že od nekdaj obremenje
no, naše aktivnosti so zato večje. 
Je pa delež vinjenih med udele
ženci prometnih nezgod, kakor 
tudi med povzročitelji, manjši. 
Glavni razlog povzročitve pro
metne nesreče je z naskokom, v 
48 odstotkih, napačna smer ali 
stran vožnje, se pa kot sekundami 
vzrok tu seveda lahko pojavlja 
alkohol.« Hkrati se je povečalo

število kršitev hitrosti, zanimivo, 
da so tudi pešci in kolesarji storili 
tretjino več prekrškov.

Lokalne prioritete
»Kadrovska zapolnitev naše 

postaje je ostala na ravni predlan
skega leta, čeprav je vse v izrazi
tem porastu. Menim, da še vedno 
zagotavljamo dobro varnost na 
našem območju. Na postaji je 
trenutno 21 policistov, dvajset 
nas je aktivnih, kar pomeni eden 
na tisoč prebivalcev. V sosednji
ma Šmarju pri Jelšah in Rogaški 
Slatini je policistov veliko več, 
pa imajo manj obravnavanih do
godkov.«

Petrič opozarja na problem pri
oritete lokalnega nivoja. »Nalaga
jo nam zadeve, ko jih ne moremo 
reševati na način, kakor rešujemo 
naše zadeve. Postavljeni smo za 
javno varnostne naloge, kot so za
gotavljanje javnega reda in miru, 
nadzor prometa, opazovalne na
loge, patruljiranje in dmgo, a ko 
imamo opravka z gospodarskim 
kriminalom, moji fantje sedijo 
v pisarni in zlagajo tiste papirje. 
Gledano v celoti, se na območju
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Policijske uprave Celje gospo
darska kriminaliteta zmanjšuje, 
število prijav na policijske postaje 
pa je čedalje večje. V Šentjurju 
jih je nenormalno veliko, a to bi 
morala biti stvar drugih služb, ne 
nas.«

Zapostavljanje lokalne ravni 
komandirju ni po godu, medtem 
ko se druge službe krepijo. »Naše 
naloge so vendarle povezane z 
delom, kot ga poznamo za polici
ste v uniformi. Vsako leto imamo 
deset odstotkov več varnostnih 
Pojavov, kar rešujemo z istim šte
vilom ljudi ali celo z manjšim. V 
okviru tega je čedalje več hujših 
deliktov, ki preraščajo lokalni 
nivo.«

Ženski prepovedali 
Približevanje

Podobno kot pri gospodarski 
kriminaliteti je tudi pri družin
skem nasilju. Ni rečeno, da ga je 
kaj več, a zakonodajalec je kri- 
minaliziral nekatera dejanja, ki 
donedavnega niso bila stvar ka
zenskega pregona. Tudi pri dru
žinskem nasilju policisti prejema
jo nove in nove zadolžitve. Ali te 
ovirajo normalno delo policistov? 
»Pri družinskem nasilju na letni 
ravni beležimo porast od deset 
do dvajset odstotnih točk. Tudi 
zato, ker je toleranca tukaj ničel
na, večja je ozaveščenost akterjev 
>n posledično prihaja več prijav. 
Kot organ pregona se moramo 
odzvati na vsako prijavo, je pa 
tanka ločnica med prekrškom 
in kaznivim dejanjem.
Po navadi se v smi
slu zaščite žrtve 
odločimo

lec ženska. Maltretirala 
je otroke in moža 
in izrekli smo ji . 
prepoved pri- ■ 
bliževanja.«
Kakor ugo
tavljajo tudi 
šentjurski 
policisti, je 
pojav nasilja v 
družini pogosto 
odvisen od soci
alnega okolja - če 
so se v matičnih druži
nah pretepali, je verjetno, da bodo 
vzorec vedenja in temeljne vred
note prenesli tudi v svojo družino.

Preudarnost sredi noči
»Niti strokovnim službam, kjer 

so kadri univerzitetno izobraženi, 
ni vedno dovolj jasno, za kaj v 
nekem primeru gre, naš policist s 
peto stopnjo pa mora biti taktičen 
in preudaren. Položaj mora bolje 
obvladati, kakor tisti, ki so za to 
poklicani. Pogosto te službe niti 
ne ločijo, za katero vrsto nasilja • 
gre, pa bi pričakovali, da bodo. 
Včasih se krešejo mnenja. Pri
čakovali bi, da položaj ocenijo 
oni, ne pa policist, ki se mora s 
tem ukvarjati sredi noči.« Po nje
govem s policijskega vidika ni 
težav, ko gre za klasično fizično 
nasilje. »Tam je vse jasno, toda 
ko naletimo na dlje časa trajajoče 
psihično, fizično ali ekonomsko 
nasilje, je težje. Zlasti ženske po
gosto čakajo tudi dve leti, ker se

boje eksistenčne ogroženosti.«

Zataknjeni v 
podvozu 

»Vsako leto obravnavamo 
kakšnih pet nesreč, ko šoferji 

ne spremljajo označb in opozoril 
ter zapeljejo v podvoz, čeprav 
je njihovo vozilo previsoko. 

Seveda se zapnejo.«

nekoč zgrajena, bo tudi 
prometna obreme- 

^ njenost središča 
^ kraja s tranzit

nim tovorim

Csl/sinr n3

za
kaznivo deja
nje, saj lahko 
gre za dlje 
časa poraja
joč pojav, na 
Primer psihič
no nasilje, kar 
zaznavajo tudi na 
šolah in CSD.«

Se pa policisti često 
znajdejo v položaju, ko ni jasno, 
kdo je žrtev in kdo storilec. Spre- 
niinjajo oziroma izgubljajo se tra
dicionalne vloge v družini. »Prej 
s° žrtve največkrat bile ženske ali 
otroci, a v zadnjem primeru, ki 
snio ga obravnavali, je bila stori-

Pričakali sojih 
nagci

Posredovali so v hiši, kjer 
so bili vsi goli in so čakali, kaj 
bodo policisti storili. Izgledalo 
je kot simpozij nudističnega 
kluba. Najprej sojih morali 
obleči, da sojih sploh lah- A 

ko kam odpeljali,

prometom 
bistveno ma- 
njsa. Križišče 
Ljubljanske s 

Kvedrovo in 
Dobrotinško- 

vo gotovo vpliva 
na (slabšo) celostno 

prometno varnost v mestu, 
čeprav po problematiki ne izsto
pa. »V urbanem delu Šentjurja se 
zgodi največ nesreč, to križišče 
je neustrezno. Nič drugačno ni 
kot leta 1991, ko sem prvič prišel 
v Šentjur. Nesreče se tu dogajajo, 
ker križišče ni sledilo prometnim 
trendom. Največkrat se te pripeti
jo, ko tovornjak oziroma vlačilec 
zavija na Ljubljansko in oplazi 
ali trešči v vozilo na svoji levi, 
kajti tovorno vozilo potrebuje več 
prostora za zavijanje, kot ga je 
tam na voljo.«

Petrič za primer nepoznava
nja ali neupoštevanja šentjurske 
prometne signalizacije omenja 
železniški podvoz na Dobrotinš- 
kovi. »Vsako leto obravnavamo 
kakšnih pet nesreč, ko šoferji ne 
spremljajo označb in opozoril 
ter zapeljejo v podvoz, 
čeprav je njihovo vo
zilo previsoko. Se
veda se zapnejo.«

dvakrat se je končalo s posebno 
hudo telesno poškodbo, tudi smrt
ni primer so imeli. Na Dobrotinš- 
kovi je 88-letnik septembra stre
ljal na sosede zaradi dvajset let 
trajajočega mejnega spora. Zadnji 
mesec so zasegli kilogram droge, 
namenjene za trg, in prijeli osebe, 
za katere se je policija tudi sicer 
zelo zanimala. Zasegli so po dve 
puški in pištoli ter okoli 4.000 na
bojev, obravnavali so deset pri
merov ponarejanja denarja, ko so 
storilci z 200 evrskimi bankovci 
kupovali preko Bolhe.

Je pa komandir nadvse zaskr
bljen nad psihičnim stanjem so- 
krajanov. »Nenavadno, vendar 
beležimo kar dvajset do trideset 
odstotni porast nudenja asistence 
zdravstvenemu osebju, ki posre
duje zaradi duševnih in ne vem 
še kakšnih tegob naših občanov. 
Potem jih skupaj odpeljemo v 
Vojnik, skoraj ne mine teden brez 
takšnih primerov. Postali smo že 
psihologi, kar nam vzame veli
ko časa, ki bi ga lahko porabili z 
druge zadeve. Samomorov je da
nes bistveno manj. Nedavno smo 
posredovali v neki hiši in ko smo 
vstopili, so bili v njej vsi goli in 
so čakali, da bomo nekaj naredili. 
Izgledalo je kot simpozij nudistič

nega kluba. Najprej smo 
jih morali obleči, 

da smo jih sploh

Nenavadne
intorv/onriio

Skokovito pri 
tujcih

Zmanjšalo seje število pre
krškov pri drogah, pri orožju je 
ostalo na isti ravni, za kar 200 
odstotkov pa se je povečalo pri 

tujski problematiki, a to je 
L težava, s katero se spopa- 
j|k dajo širom države.

lahko kam 
odpeljali. 
Tudi s taki
mi primeri 
se moramo 
v Šentjurju 
ukvarjati.«

Najbolj obremenjeno je križišče Ljubljanske s Kvedrovo in Dobrotinškovo.
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tlenas d.o.o.
Telefon: 051 452 964
Telefon tujina: +386 31 397 367 
E-mail: elenas.doo@gmail.com 
Splet: www.elenasenicar.si

teko oglaševanje telesa
) Sofio Seničar

^akaj traja terapija 7 dni?

človek ima 7 čaker, terapevtka 
^aki posveti svoj dan. Tudi Bog je 7 

ustvarjal Zemljo. Terapije Energef- 
s*° uglaševanje telesa so v pomoč tudi 
pravnikom pri zdravljenju bolnika, saj 
e'° potrebuje energijo, da ga lahko 
travnik uspešneje pozdravi.

Na ta način Elena Sofia Seničar
dosega izjemne rezultate. Tako ji je (s 
terapijo prek fotografije) po 8 mesecih 
uspelo iz kome zbuditi mladega fan
ta, starejša ženska po kapi pa je po 
peti terapiji odprla oči. Do sedaj je iz 
kome zbudila že 9 ljudi. »Gre za to, da 
vsaka vibracija povzroči učinek.« Če je 

.kost zlomljena, jo zdravnik nastavi, telo 
pa samo spodbudi celjenje. Če je bil 
narejen poseg v fizično telo, potem or
ganizem potrebuje energijo, da sproži 
proces celjenja.

Zase pravi, da človeku povrne izgubl
jeno energijo in mu pomaga, da spro
ži pretok energije in ga povrne v ravno
vesje. Na ta način spodbudi človeško 
telo, da samo poišče rešitve zase. V 
svoji dolgoletni praksi je prišla do spo
znanja, da ni neozdravljivih bolezni, 
so le neozdravljivi ljudje.

Za svoje delovanje je energetska 
terapevtka Elena Sofia Seničar 
pridobila tudi Certifikat (bio)ener- 
gijskega delovanja na človeka 
s strani svetovno priznanega 
inštituta Bion, inštituta za bioe- 
lektromagnetiko in novo biolo
gijo. Pri njih je opravljala energijski 
vpliv na ritem dihanja, energijski vpliv 
na energijske centre in energijski vpliv 
na vodo.

Zakaj pride do izfrošenja, 
težav ali bolezni?

Vsak človek nosi v sebi določen genski 
zapis. Poleg zapisa v fizičnem telesu 
obstaja še energetski zapis, ki znan
stveno še ni priznan. Ko se rodimo, 
imamo odprt kanal, dostop do izvira 
energije - boga, višjega jaza ali kakor 
želite temu reči. V prvih štirih tednih 
po rojstvu prihaja energija v človeka, 
po tem se t me zaraste in dotok preki
ne. Od nas je odvisno, kako bomo v 
svojem življenju porabili pridobljeno 
energijo.

Če se ukvarjamo z nepomembnimi 
stvarmi in povzročamo negativne 
stvari, kršimo karmični zakon. S tem 
trošimo življenjsko energijo in ko ta 
pade do spodnje čakre, človek zboli 
in umre, saj je energetsko iztrošen. Naš

energetski zapis deluje kot program v 
računalniku: če se energijsko iztrošimo, 
doživimo udarec tako na mentalno 
kot fizično telo ali pa v našo dušo. Pri 
gledanju, sodelovanju ali izvajanju 
nasilja, prepirov, manipulacij, tudi pri 
stresu, se sproži program, ki deluje kot 
računalniški virus. V fizičnem telesu ga 
prepoznamo kot bolezen, za katero ne 
morejo ugotoviti vzroka. Z zdravili laj
šamo simptome, toda vzroka tako ne 
odpravimo.

Z energetskimi terapijami 
do neverjetnih rezultatov

Elena Sofia Seničar iz biopolja posa
meznika razbere vzrok bolezni in z 
Energetskim uglaševanjem telesa po
novno zažene telo človeka - kot trdi 
disk v računalniku, ki potem deluje z 
večjo močjo. V njeni prisotnosti se ener
gije prenašajo tudi na fizično telo. Pri 
terapiji lahko dobimo dostop do 20- 
25 % življenjske energije.

Učinki so po izkušnjah strank izjemni. 
Pri svetovanju ljudi usmerja in jim sve
tuje pri različnih življenjskih situacijah, 
odnosih, partnerstvu, otrocih, dedišči
nah, podjetništvu ...Večkrat jo poiščejo 
tudi podjetniki, ki jim uspešno pomaga 
pri poslovnih odločitvah. Energetsko 
podporo daje tudi športnikom in lju
dem, katerih delo je fizično ali psihič
no naporno ali zahteva večurno osre
dotočenost. Kot motivatorka uspešno 
razreši napetosti v kolektivu in ustvari 
pozitivno vzdušje. Izredne rezultate 
dosega preko predavanj, na katerih

Elena Sofia Seničar je
priznana energetska terape
vtka, svetovalka, motivatorka 
in pisateljica, ki je tako doma 
kot v svetu poznana po svojih 
močnih in učinkovitih terapijah 
Energetsko uglaševanje 
telesa. S svojimi energetskimi 
terapijami dosega neverjetne 
rezultate, saj na osnovi matrice 
mentalnega telesa prebere in
formacije o fizični okvari telesa 
in organov.

udeležence spodbuja k zavedanju in 
pozitivnemu razmišljanju. Njeni semi
narji, predavanja in delavnice so zelo 
obiskani, vabijo pa jo tudi v tujino.

S svojimi terapijami je prav tako poma
gala že mnogim živalim.

Zase pravi: »Ne morem spremeniti 
osebnosti človeka, lahko pa mu po
magam pri spremembi načina mišljen
ja, ki pomembno vpliva na pozitiven 
razvoj njegovega življenja.« Elena 
Sofia Seničar je avtorica knjiž
ne uspešnice Zavedanje je moč, 
v kateri predstavlja svojo presunljivo 
življenjsko zgodbo in opisuje skrivnos
ti, nauke in uvide, ki jih je pridobila z 
delom energetske terapevtke. Ljudem 
nudi zaščito in podporo tudi z linijo 
lastnega energetskega nakita, medita
tivnimi treningi ter drugimi energetskimi 
izdelki.

Na povezavi www.elenasenicar.
si/zahvale lahko preberete zahvale 
tistih strank, ki jim je terapija Energet
sko uglaševanje telesa pomagala do 
izboljšanja zdravja in počutja.

Elena Sofia Seničar
(BIO)ENERGIJSKI VPLIV NA ENERGIJSKE CENTRE

Shematski prikaz energijskih centrov prve 
testne osebe pred FJcninim vplivom 
(rdeče osenčeni krogi) in po njem 
(obarvani krogi). V primeru povsem 
uravnoteženega Človeka so krogi 
poravnani na sredini stike, zamaknjenost 
levo oz. desno pomeni čustveno-fizično 
neravnovesje. Na stiki lahko vidimo, kako 
je pri določeni osebi stabilizirala drugi in 
šesti energijski center.
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LEIBINGER INK JET TISKALNIK JET3UP RAPID: 
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kmetovanja 
brez živinoreje

Stanko Valpatič. Je človek, ki se že vrsto let zavzema za to, da nam bi na Zemlji bilo vsem 
dobro. Podpira veganski način življenja in širi ljubezen do živali.
Miroljubno kmetijstvo. Je klimi prijazen način kmetovanja brez živinoreje in se trudi 
ustvariti ustrezne pogoje za vsa živa bitja in življenjske oblike. Tak način kmetijstva na Val- 
Patičevi kmetiji živi že več kot desetletje.
* Piše: Zala Motaln
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»Svoj način prehranjevanja 
sem začel spreminjati pred tri
desetimi leti. Takrat sem še živel 
doma, na kmetiji pri starših, ne
daleč od Ljutomera. Zavrnil sem 
klanje prašiča, kar je očeta moč
no razjezilo. »Ali boš klal ali pa 
ti ni treba žreti mesa!« je dejal. 
Po razmisleku sem se raje odlo
čil, da ne bom več jedel mesa,« 
se spominja Stanko Valpatič, 
katerega kmetija ima sedež na 
Ostrožnem pri Ponikvi.

Od ekološkega do miro
ljubnega kmetijstva

Valpatičevo samostojno kme
tovanje je že od samega začetka 
bilo ekološko in potrjeno s cer
tifikatom. Takšno je tudi danes, 
le da mu je pred dobrim dese
tletjem vse bolj začel dodajati 
principe Miroljubnega kmetij
stva. Nato se je štiri leta nazaj 
skupaj s prijateljema Mileno 
TVefalt in Morisom Hoblajem 
v preurejenih prostorih na svoji 
kmetiji odločil še za vegansko 
proizvodnjo. Odprli sojo v sklo
pu podjetja »K naravi - vege&- 
dobro«, pri čemer je s prenosom 
dobre prakse iz Nemčije veliko 
pomagal Hoblaj.

Danes tisti fant, ki kot mlado
stnik ni hotel ubiti živali, torej 
skrbi za proizvodnjo veganskih 
izdelkov, kot so npr. veganske 
klobasice, žitni gurme, vege ple
skavice in razni namazi. Ostala 
dela na posesti skupaj z njim 
opravljajo vsi, ki živijo tam, 
veliko pa pomagata tudi soseda 
Schmidt.

Na poljih, ki se razprostirajo 
preko več hektarjev, med dru
gim gojijo bob, grah, fižol, če
sen, hokaido buče, nekaj vrst ze
lenjave, nekaj žit, krompir, repo,

EGEPJ

Kislo zelje in krompir 
s popečenimi vege 
klobasicami
Potrebujete: vege klobasice, kislo zelje, 
krompir
Priprava: Skuhajte kislo zelje in poljub
no pripravite prilogo iz krompirja. Vege 
klobasice na hitro popecite na olju ali na 
žaru. Po želji okrasite s svežimi zelišči ali 
čemaževim pestom.

Jošti vegansko jo jesti pestro 
in okusno
»Samo iz zelenjave ne moreš pripra

viti okusnega obroka, saj je izbira zelo 
majhna,« bi rekel marsikdo, ki je vsejedec. 
Valpatič pa temu kot protiutež postavlja 
svoje 30-letne izkušnje uživanja gurman
ske in zelo okusne veganske hrane, ki je, 
kot razlaga, bolj polnovredna kot takrat, ko 
je še jedel meso in ostalo živalsko hrano. 
Za ilustracijo je navedel nekatere primere 
okusnih obrokov, ki jih je mogoče pripravi
ti, če si vegan. To so npr. veganska sarma, 
polnjena paprika, veganski golaž, veganski 
'makaronflajš', veganska rižota ali vegan
ski žar. K tem jedem je možno dodati še 
širok nabor zelenjavnih juh, solat in po-

Valpatič v svojem rastlinjaku.

Valpatič je najprej nehal uživati meso, za 
veganstvo pa se je odločil pred približno 
petnajstimi leti, ko je spoznal in dojel, da za 
takšno porabo človeštva po mleku in jajcih 
enostavno ne gre brez velikih farm oziro
ma, kot sam pravi, taborišč za živali.
Tako se danes, med drugim tudi kot pred
sednik Združenja za razvoj miroljubnega 
kmetijstva in Društva za osvoboditev živali in 
njihovih pravic, zavzema za živali, zdrav način 
pridelovanja hrane, ohranjanje okolja m vode.
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Svojo življenjsko vizijo je Stanko Valpa
tič gradil in oblikoval skozi razne dogodke 
svojega življenja. Ogromno znanja mu je 
dala tudi knjiga »To je Moja Beseda A in *, 
Jezusov evangelij, ki ga svet ne pozna«. 
»Ko sem prebral to knjigo in spoznal ide

jo Miroljubnega kmetijstva, mi je postalo 
popolnoma jasno, kdo so živali in zakaj so 
z nami na Zemlji. Počasi sem se učil doje
mati in gledati nanje kot na prijatelje, ki si 
prav tako kot mi želijo življenja v miru do 
naravne smrti,« razlaga. Pravi, da se mo
ramo učiti živeti v miru z vsemi in posku
siti prispevati k skupni blaginji ter vzeti le 
toliko, kolikor potrebujemo. Njegova ve
lika želja in upanje sta, da ljudje čim prej 
dojamemo, da nam zemlja nudi vse, kar 
potrebujemo - od hrane, vode do oblačil 
in strehe nad glavo. Odveč je, da živali za 
zadovoljevanje človeških potreb trpijo, saj 
lahko skupaj z njimi živimo v ljubezni.

nekaj zelišč in sadnega drevja. 
Živali ne izkoriščajo, pač pa se 
želijo naučiti življenja v miru z 
njimi, je povedal Valpatič. K te
mu je dodal, da jih nikoli nima
jo veliko, le v okviru zmožnosti 
in v smislu simbolične poprave 
škode, ki smo jim jo naredili in 
jo še delamo ljudje. Tako pri njih 
trenutno bivajo tri ovce, trije pe
telini, tri mačke in ena krava. 
Tam živeči so z njimi prijatelji 
jn jim bodo omogočili dostojno 
življenje ter naravno smrt.

V popolnem soglasju z 
naravo

»Miroljubno kmetijstvo je 
zame del življenja in edini smi
selni način kmetovanja, ki me 
veseli. Za ostale ljudi, še pose
bej naše otroke, pa je vsekakor 
nekaj dragocenega, saj ohranja 
cisto vodo, naravo in ozračje,« 
pripoveduje Valpatič. Gre za kli
mi prijazno kmetijstvo brez ži
vinoreje oziroma uporabe živali

za zadovoljevanje človekovih 
potreb, brez gnojnice in nasploh 
brez 'kemije'.

Veliko pozornosti se posveča 
tudi negi življenja v tleh, to je de
lovanju mikroorganizmov. Tako 
se polje vsako tretje leto pusti v 
mirovanju, da se regenerira za 
dvoletno fazo rodnosti. »Gre za 
način kmetovanja, ki pomeni pri
delavo kvalitetnih in zdravih živil 
v polnem soglasju z življenjem 
narave. Rastlinski in živalski svet 
zaradi tovrstnega kmetovanja ne 
izumirata,« pojasnjuje Valpatič.

Pravi tudi, da bi kmetovanje 
po ideji Miroljubnega kmetij
stva omogočilo dovolj kvalite
tne hrane za vsa živa bitja, kar 
pomeni, da nam ne bi bilo treba 
biti priča milijardi lačnih ljudi. 
Pojasnjuje, da je glavno vodilo 
tovrstnega kmetijstva ustvariti 
pogoje ne le za človeka, ampak 
za življenje vsem življenjskim 
oblikam. Torej za življenje v 
zemlji, na zemlji, v vodi, za ra
zne rastline in biotope, ki lahko 
koristijo kot bivališča in hrana 
za divje živali, ptice ter ljudi.

Valpatič je prepričan, daje le vprašanje časa, kako dolgo Zemlja še lahko zdrži naše neodgovorno ravnanje z njo. 
»Verjetno se bodo mnogi strinjali, da izkoriščevalski in nepravičen sistem, kot ga imamo, nima prihodnosti. Vse ima 
svoje meje. Imajo tudi naša hraniteljica Zemlja, ki nas, pohlepneže, uničevalce in zastrupljevalce vedno težje nosi.« 
Pravi, da bi glede tega bilo nujno treba spremeniti naša prepričanja in upa, da borno otroke kmalu začeli učiti 
in vzgajati tako, da jim življenje v miru in ljubezni s celotnim stvarstvom postane navada in ena izmed največ
jih vrednot.
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ENO LETO PRED VOLITVAMI

Kaj menijo o letošnjem 
delu županov?
Opozicijski sve
tniki in občani.
Vprašali smo jih, 
kako ocenjujejo delo 
županov v zadnjem 
letu mandata v obči
nah Šentjur, Dobje in 
Štore.
» Spraševala: Katja Krajnc

Jože Korže, 
občinski svetnik 
občine Šentjur 
(Slovenska de
mokratska stran

ka - SDS)
V zadnjem letu bi 

delo župana težko ocenil kot us
pešno, saj je bilo izvedenih zelo 
malo občinskih projektov, ki bi 
pripomogli k razvoju celotne 
občine. Največ se delajo ceste, 
ki jih večinoma financirajo kra
jevne skupnosti in krajani, denar 
za asfalt pa dobijo preko razpi
sa iz občinskega proračuna. Na 
državnih cestah se gradita dva 
mostova, ki sta bila tik pred zru- 
šenjem. Primorani so bili zgraditi 
nova. Z mostom pri »Zikošeku« 
preko Voglajne se lahko Šentjur 
za dalj časa poslovi od nadvoza 
preko železnice in navezovalne 
ceste. In tudi kakšen meter pre
plastitve država naredi na svojih 
cestah. To pa je tudi vse.

Imam občutek, da nekatere 
projekte celo zaustavlja, kot je, 
denimo, cesta Dole-Ponikva. 
Ker so naslednje leto lokalne 
volitve, bo mogoče kaj več po
storjenega: vse za volilne glaso
ve. Mislim, da občina razvojno 
nazaduje. Župan na občinskem 
svetu samo tarna, da ni denar
ja, in kot razlog navaja nizke

povprečnine, ne išče rešitev. Še 
to: oktobra je bil na Slomu shod 
kmetov iz vse Slovenije in župan 
ni prišel pozdravit okoli 1.300 
zbranih ljudi, niti ni jioslal na
mestnika. Žalostno. Ce ga oce
nim s šolsko oceno, bi mu dal 
minus tri.

Peter Jevšinek, 
občinski svetnik 
občine Šentjur 
(Stranka mo
dernega centra 

-SMC)
Delo župana lahko 

na kratko strnem s pregovorom: 
»Nikoli ni tako dobro, da ne bi 
moglo biti še boljše«. Zaradi 
bistveno boljše javnofinančne 
situacije v državi je vlada dvi
gnila povprečnino, zaradi bolj
ših gospodarskih razmer so višji 
lastni prihodki občin, posledično 
pa tudi občine razpolagajo z več 
denarja. To bi bila priložnost za 
razmislek o ključnih razvojnih 
prioritetah za naslednjih 10 let.

Izpostavljam samo eno po
membno področje, s katerim 
bi se morala občina veliko bolj 
zavzeto ukvarjati, to je stano
vanjska politika. Mlade družine 
težko pridejo do stanovanj, ne 
gradijo se nova neprofitna sta
novanja, primanjkuje ustreznih 
zemljišč za gradnjo, vzpodbude 
lokalne skupnosti niso predvide
ne. K boljšemu delovanju občine 
bi pripomoglo boljše povezova
nje z opozicijskimi občinskimi 
svetniki, premalo izkoriščeno 
pa ostaja tudi sodelovanje z na
šo poslanko. Slednje omenjam 
tudi zato, ker župan velikokrat 
poudarja, da moramo prihodnost 
načrtovati skupaj. Razumem, da 
smo v občinskem svetu svetni
ki različnih mnenj in nazorskih

opredelitev, toda razvoj občine 
ni rdeče ali črne barve, temveč 
rezultat dogovora o tem, kam 
hočemo in kako bomo tja prišli.

Verica Štante, 
občinska svetni
ca občine Štore 
(Slovenska demo
kratska stranka 
-SDS)
Kot opozicijska 

občinska svetnica z 
županom Miranom Jurkoš
kom skozi vse leto zelo dobro 
in konstruktivno sodelujem. V 
tem letu je omogočil prosto
re za Shrambico MDDl Celje 
v Štorah, v kateri zbiramo v- 
se življenjsko pomembne po
trebščine, ki jih razdelimo med 
šibkejše občane. Prav tako si bo 
občina prizadevala za pridobi
tev listine Občina po meri inva
lidov. Na območju naše občine 
so ovire delno že odpravljene, 
a je prav, da pristopi k izvaja
nju ukrepov, ki bodo omogočili 
boljšo kvaliteto življenja invali
dom oz. občanom.

Alojzija Greben, občanka 
občine Štore

O delu župana g. Jurkoška 
imam precej negativno mnenje, 
ocenila bi ga z dve. Podobno 
razmišljajo tudi občani, s kate
rimi sem veliko v stiku. Veliko 
denarja nameni mladim, športu 
in kulturi, ničesar pa ne ukrene 
za starejše. Premalo vlaga tudi 
v infrastrukturo, v ceste. Pred 
kratkim smo stanovalci bloka v 
naselju Lipa zbrali 45 podpisov 
za ukrepe v zvezi s kanalizacijo 
in kljub temu da smo dopis nanj 
naslovili dvakrat, nismo bili de
ležni nikakršnega odgovora. Bolj 
bi nam moral prisluhniti.

Natalija Ple
menitaš Fuchs, 
občinska svetni
ca občine Dobje 
(Neodvisna lista 

za Dobje)
Volitve so vedno 

odraz demokracije. Odraz po
treb in želja volivk in volivcev. 
V Dobju imamo trenutno župa
na, ki je bil izvoljen z večino, se 
pravi, da je župan vseh občank 
in občanov. Tudi sestava občin
skega sveta omogoča potrje
vanje z večinskim strinjanjem, 
tako da v tem pogledu ne vidim 
težav. Ker sama spadam v se
gment opozicije in ker imam kot 
svetnica že mnogoletne izkuš- 

* nje, se ne obremenjujem več z 
osebnimi težnjami.

Zadovoljna sem, da lahko v 
sklopu Sveta za preventivo in 
varnost v cestnem prometu na
še občine, ki mu predsedujem, 
delamo aktivo in imamo pri 
projektih, tudi državnih, finanč
no podporo občine. Z županom 
sva se skozi leta sodelovanja 
morala naučiti spoštovanja ter 
medsebojnega odobravanja, ta
ko da mu želim, da nadaljuje s 
svojo kariero tudi v naslednjem 
mandatu. Moramo vedeti, da 
smo v Dobju zaradi majhnosti 
lahko močni le, če smo složni. 
Složnost pa se lahko doseže z 
mehkejšim ali s trdnejšim na
činom. Dobje vsako leto reali
zira kar nekaj investicij in ob 
zaključku investicije lahko vsi 
svetniki in svetnice sedemo za 
skupno mizo z županom ter na
zdravimo obstoječim in bodo
čim projektom. Kdor me pozna, 
ve, da sem kritičen človek. Sem 
pa tudi oseba, ki ve, kdaj je po
trebno prenehati s trkanjem na 
vrata, če se ta ne odpro ...



TU SMO, DA VAM POMAGAMO
OPRAVLJAMO VSA GEODETSKA DELA IN VAM SVETUJEMO

UREDITEV MEJE GEODETSKI NAČRT 
PARCELACIJA ZAKOLIČBA 

ODMERA CEST VRIS OBJEKTOV 
IZRAVNAVA MEJE KATASTER STAVB

MEJAŠ
podjetje za geodetsko-gradbeniške storitve in 
svetovanje d.o.o.

Aškerčev trg 2,3240 Šmarje pri Jelšah

Tel.: 03/ 81013 70 
Teren: GSM: 04163 72 38 - Zvone 

Pisarna: GSM: 04136 45 31 - Simona 
GSM: 040 55 59 51 - Nac 
E: mejas@siol.net 
W: www.mejas.si

brezplačne

SMUČARSKE POČITNICE 
ZA VSO DRUŽINO NA ROGLI

C3 dnevnem najemu bungalova na Rogli s smučarsko vozovnico za 4] 
Vpiši svoj rojstni datum + bonus številko, ki ti jo bomo vsak dan v decembru povedali voditelji 

Radia Rogla na: www.novice ali www.radiorogla.si

Rogla Terme Zreče www.rogla.eu in www.terme-zrece.eu.

IŠČETE DARILO? IZBERITE DARILNE BONE ROGLE IN TERM ZREČE.

Izbirajte in nakupujte v novi spletni trgovini shop.unitur.eu.
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Župani ocenjujejo 
zadnje leto
Naložbe. Ob koncukoledarskega 
leta so nam župani Šentjurja, Dob
ja in Štor našteli uspešno izvedene 
projekte in spregovorili o tistih, ki jih 
do konca mandata še čakajo.
» Spraševala: Katja Krajnc

Boste kandidirali na 
naslednjih volitvah?

Mag. Marko Diaci, Šentjur
Da.

Miran Jurkošek, Štore:
Se še odločam.
Franc Leskošek, Dobje:
Se še odločam.

Dobje
Kateri so najpomembnejši občinski projekti, ki se
jih letos uspeli uresničiti?

V letu 2017 so bile v Občini Dobje izvedene 
naslednje večje investicijske naložbe: zamenjava 
strešne kritine na OŠ Dobje, izgradnja čistilne 
naprave pri OŠ Dobje in ureditev parkirišča z 
električno polnilnico za električna vozila.

Morda katere od naložb letos niste uspeli izvesti?
Vsi načrtovani projekti so bili uspešno zaklju

čeni.

Kaj bo zaznamovalo vaše zadnje leto županje- 
vanja pred volitvami? Imate še kakšne na 

tem mandatu?
Proračuna za prihodnje leto še nismo sp 

Poudarek bo predvsem na izboljšanju vodooskrbe 
ter rekonstrukcije cest. Če bodo možnosti dopuš
čale, načrtujemo tudi energetsko sanacijo kultur
nega doma.

Posvetili so se rekonstrukcijam cest. rukom™;««

Store
Kateri so najpomembnejši občinski pro
jekti, ki ste jih letos uspeli uresničiti?

Uredili smo krožišče in parkirišče 
za avtobuse ter šolski vrt pri Osnovni 
šoli Štore, skupaj s postavitvijo ograje, 
rekonstruirali ceste na Ulici Cvetke Je
rin, vključno z obnovo vodovoda, jav
ne razsvetljave in telekomunikacijskega 
omrežja, rekonstruirali cesto Opoka-Gaji 
in uredili odvodnjavanje, asfaltirali smo 
dovozne ceste do igrišča v Straži, v iz
vajanju pa sta sanacija in rekonstrukcija 
dela Razgledne ulice na Lipi.

Morda katere od naložb letos niste uspeli 

izvesti?
Zaradi zapletov pri pridobitvi projek

tne dokumentacije nam ne bo uspelo 
izvesti rekonstrukcije Kovinarske (preč
ne) ulice, vključno z obnovo vodovoda

Uredili so krožišče. rckom™;««

in kanalizacije.

Kaj bo zaznamovalo vaše zadnje leto 
županjevanja pred volitvami? Imate še 
kakšne načrte v tem mandatu?

Čaka nas dokaj investicijsko naravna
no leto 2018. Načrtujemo rekonstrukcijo 
ceste Svetina-Kanjuce-Šentrupert do ob
činske meje, asfaltiranje ceste v Šentjan
žu, ureditev vodooskrbe in javnega vodo
voda v Javorniku, nakup objekta nekda
nje srednje strojne šole na Lipi, ureditev 
otroških igrišč v več zaselkih v občini, 
pridobitev projektne dokumentacije za 
športno dvorano na Lipi, dokumentacije 
državne kolesarske poti Celje-Štore-Šen- 
tjur in dokumentacije za kanalizacijski 
sistem Štore, Kresnike, Prožinska vas, 
Ogorevc, Laška vas in Pečovje ter izved
ba dela kanalizacije v Kompolah.

Uredili so parkirišče in električno polnilnico, rukom™ OŠ Dobje se ponaša z novo strešno kritino.
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Diaci Marko Ffranc Leskovšek Miran Jurkošek

Šentjur
Kateri so najpomembnejši občinski projek
ti, ki ste jih letos uspeli uresničiti?

V Občini Šentjur je za nami pestro na
ložbeno leto, vse naložbe pa so iz vidika 
izboljševanja kakovosti življenja občank in 
občanov za nas pomembne. Že vrsto let si 
prizadevamo za čim boljše pogoje v izobra
ževanju; po vrstah energetskih sanacij smo 
lani dokončali gradnjo prizidka za POŠ in 
vrtec Blagovna ter zamenjali streho na OŠ 
Franja Malgaja Šentjur. V obnovljeni objekt 
v Zgornjem trgu smo pred letom dni prese
lili našo glasbeno šolo, kar je bila želja več 
desetletij, prav tako izgradnja sodobnega 
večnamenskega športnega igrišča v središču 
Dramelj, ki smo jo končali poleti.

V središču Šentjurja smo razširili in po
sodobili pešpot ob Pesnici ter uredili ko
lesarsko stezo in parkovno infrastrukturo. 
Ogromno je bilo narejenega na področju 
cest: z lastnimi sredstvi smo obnovili od
seke Stara Žaga-Pavlič (odsek za Bohor, 
KS Planina pri Sevnici), Spodnje Jelce- 
Presečno (1.200 m, sanacija šestih plazov, 
KS Gorica pri Slivnici), cesto na Kalobje in 
celotno trško jedro, odsek Žepina-Presečno 
(KS Blagovna, 800 m, urejen pločnik in AP, 
na podlagi razpisa za sofinanciranje smo 
omogočili asfaltiranje 11 cestnih odsekov 
v 9 KS). Sanirali smo več plazov v skupni 
vrednosti dobrih 620.000 evrov, s pomočjo 
sredstev Ministrstva za okolje in prostor, 
nekatera dela so še v teku. Pripravili smo 
industrijsko cono v Dramljah, ki jo preko 
javnega razpisa prodajamo, ter sprejeli Ce
lostno prometno strategijo Občine Šentjur. 
Se marsikaj bi se dalo našteti.

Morda katere od naložb letos niste uspeli 
izvesti?

O neuresničenih projektih ne moremo 
govoriti. Svoj načrt dela Občina Šentjur 
namreč zastavi skozi dveletni proračun,

v katerem so načrtovane investicije jasno 
opredeljene, celoten dokument pa temelji 
na transparentnih in realnih finančnih zmož
nostih, pričakovanih odhodkih in prihodkih. 
Investicije smo planirali tako, da smo jih ob 
izpolnjevanju zakonsko predpisanih obve
znosti ter vzdrževanju financiranja dejav
nosti lahko z našimi strokovnimi službami 
uspešno realizirali.

Če bi lahko, bi kaj spremenili v svojem dose
danjem županjevanju?

Če upoštevam objektivne okoliščine, bi 
si želel več posluha s strani države glede 
povprečnin, ki občinam zakonsko pripada
jo, dmga stran pa vztraja na zniževanju. Že 
samo na ta način bi imel za občino na voljo 
več kot dodatnih 15 milijonov evrov. Želel 
bi si tudi več državnih in evropskih razpisov 
oz. evropske perspektive, ki bi prepozna
vala resnične potrebe lokalnih skupnosti. S 
sofinanciranjem bi lahko naredili ogromno. 
Res pa je, kot pravi Seneka, da če ne veš, 
kam ploveš, ti noben veter ne pomaga. Mi 
imamo vizijo in znanje, kako jo uresničiti. 
Ker sledim načelom odgovornega odločanja 
za največje skupno dobro, transparentnosti 
in policentričnemu razvoju občine, prostora 
za obžalovanje ni.

Kaj bo zaznamovalo vaše zadnje leto župa
njevanja pred volitvami? Imate še kakšne 

načrte v tem mandatu?
Delo občine leto dni pred volitvami ne 

bo po ničemer izstopalo. Sledili bomo za
stavljenim ciljem, sprejetemu proračunu 
in nadaljevali že začete projekte. Čaka nas 
finančno in logistično zahtevna energetska 
sanacija OŠ Slivnica pri Celju, urejali bomo 
občinske ceste in parkirišča, sofinancirali 
planirane obnove cest po naših KS, prav 
tako nadaljevali s sanacijami plazov, v teku 
je rekonstrukcija čistilne naprave na Pla-

Glasbena šola je dobila nove prostore. r»k om™;«**,

V Dramljah so uredili večnamensko športno igrišče.
Foto: Občina Šentjur

nini. Z Direkcijo RS za infrastrukturo si 
bomo prizadevali za realizacijo prenov več 
odsekov državnih cest pa tudi navezovalne 
ceste. Trenutno gradimo še športno igrišče 
v Vrbnem in nadaljujemo aktivnosti za iz
gradnjo sodobne Športne dvorane Hruše- 
vec. Dela zlepa ne bo zmanjkalo, prav tako 
imamo svežnje pripravljenih projektov, kjer 
računamo na državna in evropska sredstva. 
Glavno vodilo ostaja optimalna poraba raz
položljivih sredstev v vseh naših krajih in za 
vse generacije občank in občanov.
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Blagovnica Resevna.
Odslej v rokah do
mačega podjetnika 
avtoprevoznika Ma
ček. Predstavljamo 
družinsko podjetje.
» Piše: Kornelija Kamenik

Začel oče, nadaljuje sin
S prevozništvom je že leta 

1985 začel Boštjanov oče Milan 
Maček in ljubezen do transporta 
in vozil uspešno prenesel na si
na. Ob tem je Boštjan povedal: 
»Kamioni so bili pri hiši že od 
moje rane mladosti, tako da mi 
je bilo to delo skoraj položeno v 
zibelko.« Primarno se danes pri 
Mačkovih ukvarjajo s prevozi 
blaga v mednarodnem prometu. 
Zanimivo je, da največ prevozov 
opravijo v Švico.

Kamioni dajejo 
delo kar 70 ljudem

Blagovnica 
Resevna v roke 
Avtoprevozništva 
Maček

Blagovnica Resevna je 
odslej v rokah domačega 
podjetnika avtoprevoznika 
Maček. To je za Radio Ro
gla potrdil lastnik Boštjan 
Maček. Objekt je kupil, saj 
je v njegovi lasti že sosed
nja stavba, kjer je bila nekoč 
uprava Resevne. Povedal je, 
da si želi prispevati v lokal
no okolje in da bodo skupaj 
z občino uredili poslovno 
- trgovski center. Več bo 
znanega v prihodnje. Zdaj 
mora najprej lastnik plačati 
kupnino, nakup mora nato 
potrditi še sodišče.

Za blagovnico je odštel 
nekaj več kot milijon evrov, 
kar je bilo več, kot je bila 
izklicna cena na dražbi.

IjAjr KAAVtHA AUtNCM ■ ■ '
¥ “WVW0 | ■ ■ ŠENTJUR

Vabljeni na Ljudsko univerzo Šentjur...
Odpiramo poti do znanj.

JEZIKOVNI TEČAJI ZA ODRASLE IN OTROKE 
Angleščina, nemščina, francoščina, italganščina. španščina, 

ruščina, slovenščina kot drugi in tuj jezik;
- prilagojeni vašim željam in potrebam,
- na začetni in nadaljevalnih stopnjah.

* Pričetek izvajanja ob najmanj 5 udeležencih.

RAČUNALNIŠKI TEČAJI NA RAZLIČNIH STOPNJAH 
MS Word, MS Excel, MS PovverPoint, računalniško opismenjevanje 

za odrasle verificirano, internet in elektronska pošta, digitalna 
fotografija, pametni telefoni, program za oblikovanje Adobe 

lllustrator...
* Pričetek izvajanja ob najmanj 5 udeležencih.

NEFORMALNA IZOBRAŽEVANJA BREZPOSELNIH

UNIVERZAZA TRETJE ŽIVLJENJSKO OBDOBJE IN 
ŠTUDIJSKI KROŽKI

BREZPLAČNI TEČAJ SLOVENŠČINE ZA TUJCE IZ TRETJIH DRŽAV 

PROGRAMI NACIONALNIH POKLICNIH KVALIFIKACIJ
PRENOVLJENA SPLETNA STRAN: 

WWW.LUSENTJUR.SI

Nudimo vam ugodne cene s plačilom na obroke ter usposobljene 
predavatelje z referencami.

Info: info@lusentjur.si, 03 747 16 70, Mestni trg 5, Šentjur

Poleg tega pa imajo v Šen- prihodnosti načrtujejo v sedanjih 
tjurju še servisno delavnico za okvirih z malo rasti. Zaposlujejo 
popravilo tovornih vozil ter kar 70 ljudi, pri svojem delova- 
skladišče za skladiščenje tovo- nju pa so najbolj ponosni na dol- 
ra in logistiko. Kot je povedal goletno tradicijo in zadovoljne 
Boštjan Maček, poslovanje v naročnike njihovih storitev.
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ŠTEVILO 
BREZPOSELNIH 

NA ŠENTJURSKEM 
PADA

Največ delovnih mest v 
predelovalnih dejavnostih

Zaposlovanje narašča. Največ 
povpraševanja je po delavcih s 
področja strojništva, gradbeni
štva, kovinarstva, gostinstva in 
transporta.
Pomembna je samodeja- 
vnost. Pri iskanju dela paše 
ustrezna vloga za zaposlitev in 
učinkovita predstavitev posame
znikovih prednosti.
8 Piše: Katja Krajnc

Število brezposelnih na Šentjurskem pada. Na 
Uradu za delo Šentjur so konec letošnjega oktobra 
zabeležili 827 brezposelnih oseb, kar je za slabih 
14 odstotkov manj kot v enakem obdobju lani. 
Med brezposelnimi je večji delež žensk, teh je 456, 
kar znaša dobrih 55 odstotkov.

Največji odstotek brezposelnih ima izobrazbo 
nižjega in srednjega poklicnega izobraževanja, 
najmanj pa visokošolsko izobrazbo 2. in 3. stopnje. 
Največ ljudi brez dela je v starostni skupini starih 
od 50 let in več (38 odstotkov). Večina prijavljenih 
na zavodu je dolgotrajno brezposelnih (slabih 55 
odstotkov).

Najbolj in najmanj zaposljiv kader
Za trg dela na območju Šentjurskega je značilno

Na šestih uradih Območne službe Ce
lje je bilo konec oktobra letos registri
ranih 9.108 brezposelnih, kar je za 16 

odstotkov manj kot leto poprej.

Loka pri Žusmu

BS

ŠENTJUR I DOBJEBJE j

ženske 447 20
moški 342 14
18-24 let 70 2
25-29 let 117 3
30-39 let 178 7
40-49 let 140 6
50-59 let 242 15
60-69 let 41 1
nepopolna osnovnošolska izobrazba 31 1
osnovnošolska izobrazba 143 12
nižja poklicna izobrazba 51 4
srednja poklicna izobrazba 199 5
srednja strokovna/splošna izobrazba 211 .9
visokošolska izobrazba 1. st. ipd. 99 2
visokošolska izobrazba 2. st. ipd. 53 1
visokošolska izobrazba 3. st. ipd. 2 0

doseženo izobrazbo. Vir: Urad za delo Šentjur

nesorazmerje med ponudbo in povpraševanjem. 
Primanjkuje kadra za preprosta dela v predelo
valnih dejavnostih (kjer imajo zaposlitvene pri
ložnosti predvsem moški), voznikov težkih tovor
njakov in vlačilcev, elektroinštalaterjev, varilcev, 
strugarjev, orodjarjev, skladiščnikov, natakarjev 
in kuharjev ter strokovnih delavcev v zdravstvu. 
Najtežje se zaposlijo dolgotrajno brezposelni z 
ovirami pri zaposlovanju, mladi (še posebej iskalci 
prve zaposlitve in brez izkušenj) in starejši, invalidi 
in osebe brez izobrazbe.

Možnosti za izboljšanje zaposljivosti
Zaposleni na Uradu za delo Šentjur skušajo bre-
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poselne spodbujati k samoaktivnosti pri iskanju 
zaposlitve. V ta namen jih vključujejo v delavni
ce kariemih orientacij in jih učijo veščin iskanja 
ustreznih delovnih mest: kako napisati kakovostno 
vlogo za zaposlitev, se predstaviti delodajalcu in 
kako se obnašati na razgovoru. Ponujajo jim tudi 
usposabljanja in programe neformalnega izobraže
vanja ter številne tečaje (računalništva in jezikov).

V sklopu aktivne politike zaposlovanja je trenu
tno aktualno Javno povabilo za programe javnih 
del, v katere še posebej vključujejo dolgotrajno 
brezposelne. Delodajalcem uradi nudijo pomoč pri 
izboru ustreznih kandidatov, organizirajo soočenja 
z njimi, hitra srečanja ter zaposlitvene sejme.

Spoštovane občanke in občani!

e

Želimo vam vesele božične prazni
ke in srečno novo leto 2018 ter vam 

hkrati čestitamo ob dnevu 
samostojnosti in enotnosti,

Svet KS Gorica pri Slivnici 
in predsednik Janez Palčnik
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POMOČ
DRUŽINI
VERONIK

»Če bi lahko, bi vozil traktor 
in pomagal pri delu«

Denis Veronik.
19-letnifant iz Dramelj, 
ki ima že od rojstva 
cerebralno paralizo. 
Priklenjen je na vozi
ček, prav tako njegova 
sestra dvojčica Klavdi
ja. Družina Veronik zato 
nujno potrebuje večji 
avto, ki pa si ga sama 
ne more privoščiti. 30 
tisočakov je zanje pre
velik zalogaj. Skupaj 
jim pomagajmo in po
lepšajmo prihajajoče 
praznične dni.
» Pripravila: Kornelija Kamenik

»Če bi lahko, bi vozil traktor in 
zunaj pomagal pri delu svojemu 
očetu,« nam že ob prihodu na do
mačijo Verovnikovih v Dramljah 
pove nasmejan Denis Veronik, ki 
je že od rojstva priklenjen na vo
ziček. Denisov voziček so njegove 
noge. Omogoča mu, da je lahko 
veliko v naravi, lahko sam obišče 
najbližje sosede in se vozi po do
mačem dvorišču.

Skromna družina
Kljub težki gibalni oviranosti je 

Denis poln pozitive in poskuša pre
magovati ovire. Tako je bil ravno 
on prvi, ki je dal pobudo za zbiranje 
sredstev za nov avto. Njegova mati 
Milka Klavž in oče Gusti Vero
nik sta namreč zelo skromna in 
sprva nista želela, da bi jima dmgi 
pomagali. A ko sta otroka zrasla 
in videla, da v njihovem starem 
avtomobilu ni več prostora za oba 
vozička, sta se odločila, da zaupata 
svojo zgodbo.

»Ne želimo si nič posebnega, no
bene izstopajoče znamke ali opre
me. Preprosto potrebujemo samo 
dovolj velik avto, da bomo vanj 
lahko spravili oba otroka z vozič

koma vred,« pove mama Milka, ki 
je prvega novembra leta 1998 s ko
maj sedmimi meseci rodila dvojčka 
Klavdijo in Denisa.

Oba sta se kot nedonošenčka ro
dila s cerebralno paralizo. Slednja 
je Klavdijo prizadela v lažji obliki 
in zato na krajše razdalje lahko ho
di sama ob podpori, že za obisk tr
govine pa potrebuje voziček. Denis 
seje rodil s težjo obliko cerebralne 
paralize, ob rojstvu pa imel še mo
žganske krvavitve in posledično 
ima danes močno poškodovan tudi 
center za ravnotežje. Potrebuje ne
nehno oporo, ki mu jo najbolje nu
di posebej zanj prilagojen voziček.

Visoki stroški
Ob postavitvi diagnoze je Mil

ka ostala doma in pridobila status 
skrbnice sina Denisa, ki danes 
prejema le skromno invalidnino, 
sestra Klavdija seje izšolala za ad
ministratorko in je prijavljena na 
zavodu za zaposlovanje. Aktivno 
išče delo, ki bi ga lahko opravljala 
sede. Da Denis ohranja vsaj toliko 
gibljivosti, kot jo ima, so zelo po
membne tudi terapije. Terapije so 
trenutno vitalnega pomena tudi za 
Klavdijo, ki soji pred kratkim ope
rirali ahilovi tetivi na obeh nogah.

Stroški, povezani z zdravstve

Prispevaj in osreči
Že nekaj mesecev se Verovnikov! 
in šentjurska Zveza prijateljev 
mladine aktivno trudijo zbrati 
denar. Med drugim zbirajo star 
papir, prav tako pa je v ta namen 
v začetku oktobra v Dramljah 
potekal dobrodelni koncert. Denar 
zbirajo preko SMS sporočil - na 
številki 1919 s ključno besedo 
DENIS5. (Kličete lahko samo 
uporabniki omrežji: Izimobil,
Telekom Slovenije, Telemach, 
ne pa tudi Al). Če zmorete,
lahko denar nakažete tudi 
na račun Občinske zveze
prijateljev mladine Šentjur: 
OZPM ŠENTJUR, Mestni trg

Denis Veronik skupaj s svojo mamo Milko Klavž.

nimi težavami obeh otrok, so vsak 
mesec precejšnji, zato si družina 
nakup nekoliko večjega in novej

10,3230 Šentjur TRR-Sl 
56 0510 08015181462 (s 
pripisom 'za Denisa'), BIC 
banke: ABANSI2X.

šega avtomobila ne more privoščiti. 
Živijo skromno, na očetovi kmetiji 
v Dramljah, kjer si pridelajo vse, 
kar lahko. Poleg tega je oče Gusti 
pred dobrim letom ostal brez dela, 
zato je zanje zdaj vse le še težje. 
Sicer pa se starša trudita, da otroka 
v okviru svojih zmožnosti živita, 
kar se da normalno življenje.

Optimistično v prihodnost
Denis obiskuje osnovno šolo

Glazija za otroke s prilagojenim 
programom v Celju. Pisati ne more 
in zato uporablja tablico. Ker Denis 
samostojno ne more sedeti zara
di poškodbe centra za ravnotežje, 
je edina možnost vsakodnevnega 
prevoza skupaj z vozičkom. »Nov 
avto potrebujem zato, ker grem ve
likokrat k zdravniku ali pa v šolo. 
Potrebujemo pa ga tudi zato, ker 
tudi moja sestrica potrebuje vozi
ček, pa zdaj v avtu ni prostora za 
dva invalidska vozička,« nam pove 
Denis, ki mu kljub oviranosti opti
mizma ne zmanjka.

Njihov deset tet star fiat doblo je pre
majhen, da bi zmogli vanj spraviti dva 
invalidska vozička hkrati.

Kljub težki gibalni oviranosti je Denis 
poln pozitive in skupaj z družino po
skuša premagovati ovire.
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-ZkAHTNI-VINOGRADNIK'

Vsak trs obdeluješ
drugače, ze skoraj

govoriš z njim
Edvard Kolar. Izhaja iz osrčja Kozjan^ 
skega. Otroštvo je preživel na Pilštanju? 
kjer tudi sedaj ohranja in neguje družin-J 
sko vinogradniško tradicijo.^ _
Ipavčevo priznanje. Prejel ga je m 
uspešno oživitev dejavnosti vinogradnik 
štva v Šentjurju, za dolgoletno vodenje 
Vinogradniškega društva Šentjur ter za' 
strokovno udejstvovanje in organizacijo' 
znotraj društva in navzven.1
» Pogovarjala se je: Barbara Hartman

j

Zaslužni ste za uspešno oživi-# vinogradniki. Danes se lahko 
tev dejavnosti vinogradništva v pohvalimo, saj smo v lanskem 

Šentjurju, za kar ste prejeli tudi /letu Pra^n”^al‘ žte 3^|l|^t obst°ja- 

Ipavčevo priznanje. Kako vam je Kaj se je spremenilo na boljše in 

to uspelo? kaj na slabše od takrat, ko ste
N Smo med starejšimi vinogra- bili še na začetku poti?

Občina Šentjur mu je letos za uspešno iz zavzeto dolgoletno delovanje naj 
področju vinogradništva podelila Ipavčevo priznanje, j

dniškimi društvi v državi. Zelo V spremembe v pridelavi 
obro sodelovanje s stroko je grozdja in kletarjenja vina so ve-

dalo rezultate, saj smo kvaliteto 
pridelanih vin uspeli dvigniti na 
povprečje vin v deželi Štajer
ski. Da nam je uspelo društvo 
dvigniti na sedanji nivo, s tem 
pa posredno tudi vinogradništvo 
in vinarstvo na Šentjurskem, je 
botrovala kozjanska trma, delav
nost in odprtost za sodelovanje 
med različnimi akterji, učljivost 
ter umno kletarjenje.

Preden sem prevzel mesto 
predsednika Vinogradniškega 
društva Šentjur, društvo ni bilo 
v zavidljivem stanju. Za uspeš
no oživitev vinogradništva v 
Šentjurju smo zaslužni vsi člani

like. Včasih se je vse delalo roč
no, tako v vinogradu kot kasneje 
v kleti. Marsikatera klet ni imela 
elektrike in pitne vode. Danes so 
vinogradi v večini bolj prilagoje
ni na strojno obdelovanje.

Kljub tehniki, ki je danes na 
voljo, pa v vinogradih in kleteh 
ni več tistega vzdušja, kot je bi
lo nekoč. Po končanem delu se 
je igralo, pelo in družilo. Veliko 
je bilo tudi medsebojne pomoči. 
Danes pa vsak delo opravi ve
činoma s stroji in pripomočki, 
tako je tudi druženja manj.

dniški začetki?
Starši so imeli vinograd, zato 

so me za to stroko tudi praktično 
izobrazili in naučili veščin, tako

sem vzljubil to delo. Tako sem 
kupil vinograd s kletjo. Ker je 
bil nasad star in malo roden, sem 
nasad vinograda obnovil.

Da nam je uspelo vinogradniško društvo dvigniti na 
sedanji nivo, s tem pa posredno tudi vinogradništvo 
in vinarstvo na Šentjurskem, je botrovala kozjanska 

trma, delavnost in odprtost za sodelovanje med raz
ličnimi akterji, učljivost ter umno kletarjenje.

v vinogradu kot v kleti. V vinog- Najprej sem obdeloval približ- 
radu sem staršem pomagal že od no šest sto trt. Lokacija vinogra- 
malih nog. Vinogradništvo me da je na hribu Vina gora (zraven 

Kam segajo vaši osebni vinogra- takrat ni najbolj veselilo, a z leti trga Pilštanj). Pred desetimi leti.



ŠENTJURSKE NOVICE, DECEMBER 2017
J / . ItatTJuaui

ZH-GEK033
INTERVJU

urednistvo@sentjurskenovice.si» www.novice.si

Želim si, da bi bilo več mladih; 
v ki bi se odločali za vinogradni- 
l štvo. S tem bodo nadaljevali vi- 
i nogradniško tradicijo, ohranjali 
* nasade vinogradov in obdržali 
ma pestrost narave.

Kljub letom še vedno kletar! in obdeluje vinograd.

-► pa sem od staršev podedoval vi
nograd s štiri tisoč trtami.

Katere sorte vin danes pridelu
jete?

V našem vinogradu imamo 
naslednje sorte: sauvignon, ru
meni muškat, renski rizling, la
ški rizling in modro frankinjo. 
Naša vizija je prodaja buteljčne
ga vina, predvsem na domačem 
trgu. Nekaj malega smo tudi že 
prodali v sosednje države, na Hr
vaško in v Avstrijo.

Ali mislite, da se domači trg 

zaveda kakovosti slovenskega 
vina?

Menim, da so slovenska vina 
med najkvalitetnejšimi v Evropi. 
Kvaliteto naših vin že dlje časa 
spoznavajo tujci, saj se izvoz po
večuje. Večje vinske kleti nimajo 
večjih težav pri prodom na tuje 
trge in prodaji, dosegajo pa tudi 
dobre cene. Prodaja se povečuje 
na vseh tujih trgih. Da pa bomo 
mali vinogradniki, ki ciljamo ve
činoma na domači trg, uspešni, 
bomo morali še veliko postoriti; 
animirati domače potrošnike, da 
se bodo še bolj zavedali in cenili 
kvaliteto domačih vin. Potrebno 
bo več sodelovanja in povezo
vanja med malimi vinogradniki, 
da bomo skupaj nastopili na trgu, 
saj smo posamezno s količinami 
vin, ki jih pridelamo, premajhni.

V čem ste kot vinogradnik ino
vativni?

V vinogradništvu sta inovativ
nost ter nenehno izpopolnjevanje 
znanja vsakega vinogradnika in 
vinarja zelo pomembna. Splošne 
formule za uspeh ni, saj v zad
njih letih po večini usodo letine 
kroji vreme - to je tovarna pod 
milim nebom.

Kakšen je po vašem mnenju us
pešen vinogradnik?

Uspešen vinogradnik in vi
nar je tisti, ki v optimalnih po
gojih zna pridelati kakovostno 
grozdje, ga predelati v kakovo
stno oz. vrhunsko vino ter ga 
prodati po dobri ceni. Vinogra
dnik mora biti marljiv, priden, 
dosleden in strokovno podko
van, tako v vinogradu kot v kleti.

Za vina ste prejeli več medalj. Na 

katero ste najbolj ponosni?

Za svoje vino sem do sedaj 
na različnih ocenjevanjih doma 
in v sosednjih državah prejel že 
veliko priznanj in medalj. Med 
vsemi priznanji in medaljami bi 
izpostavil srebrno medaljo, ki 
sem jo prejel za sauvignon letnik 
2003, in sicer na mednarodnem 
kmetijskem sejmu v Novem Sa
du v Srbiji. Veliko mi pomenijo 
vse zlate medalje iz društvenih 
ocenjevanj. Zlato medaljo sem 
prejel tudi na ocenjevanju vin 
na Kmetijskem zavodu Maribor, 
Vinisovem ocenjevanju v Gornji 
Radgoni ter ocenjevanju v Kra
pini in Pregradi na sosednjem 
Hrvaškem.

Ponosen sem tudi na izbor 
županovega vina tako v Občini 
Šentjur kot tudi v Občini Podče
trtek. Vsa ta priznanja in medalje 
mi dajejo motivacijo, da kljub 
letom še vedno kletarim in ob
delujem vinograd.

Kaj bi svetovali mlajšim vino
gradnikom in vinarjem, ki šele 
vstopajo na to pot ali o tem raz
mišljajo?

Žalostno je, da je mladih vi
nogradnikov zelo malo in ni 
trenda povečevanja. Želim si, 
da bi bilo več mladih, ki bi se 
odločali za vinogradništvo. Ne 
vem, kako se bo vinogradništvo 
obdržalo na takšnem nivoju, ko 
bodo nam, starejšim, pošle moči 
za delo.

Ob osamosvojitvi Slovenije 
leta 1991 je bilo v Sloveniji re
gistriranih nekje 25.000 hektar
jev vinogradov, danes jih je leSorodnike in prijatelje večkrat povabi v svojo vinsko klet na Pilštanj.

še nekje okoli 16.000. Če se bo 
takšen trend upadanja nadalje
val, se bojim, da bo čez 20 let 
stanje še veliko slabše, saj lastni
ki manjših vinogradov nimajo 
naslednikov, ki bi obdelovali 
vinograde in pridelovali vino. 
Ob tej priložnosti pozivam vse 
mlade, ki imajo možnost prev
zeti vinograde, naj to storijo. S 
tem bodo nadaljevali vinogra
dniško tradicijo, ohranjali nasade 
vinogradov in obdržali pestrost 
narave.,

S čim se ukvarjate, ko imate čas 
zase?

Ker sem že malo v letih in 
delam vse počasneje, mi časa 
za razne dejavnosti že kar malo 
primanjkuje. Seveda se najde čas 
za sprostitev, ko ni dela v vinog
radu. Poleti še vedno hodim na 
morje, vendar za manj dni kot 
nekoč. Pozimi sem tudi smučal, 
ob vikendih pa se še vedno veli
ko družim s prijatelji in sorodni
ki. Ob praznikih in družinskih 
dogodkih uživamo ob kulinariki 
in dobri kapljici, da ne prekine
mo tradicije mojih in ženinih 
prednikov. Z ženo in prijatelji 
obiskujemo tudi različne sejme 
in prireditve.

Od kod črpate energijo za delo, 
ki ga opravljate?

Če delo v vinogradu opravljaš 
z veseljem in s srcem, energija za 
delo pride sama od sebe. Veliko 
je odvisno tudi od tega, koliko že 
imaš za sabo kilometrine. Dlje 
časa ko obdeluješ vinograd in 
kletariš, bolj si z njim povezan.
To energijo dobiš s tem, ker si v 
naravi in živiš z njo. Že spomla
di se srečuješ z rezjo, vsak trs 
obdeluješ drugače, ga prilagajaš 
njegovemu stanju, tako da se že 
skoraj pogovarjaš z njim. Tako 
se naprej dogaja skozi leto vse 
do pozne jeseni.

Nabolj svečana pa je trgatev 
(če je dobra letina), na kateri se 
zberejo družina, sorodniki, prija- j 
telji in skupaj opravijo to žlahtno 
delo. Vsak vinogradnik je zado- I 
voljen in srečen, če je uspel pri- j 
delati dobro kvaliteto grozdja, j 
ki je osnova za kvalitetno oz. 
vrhunsko vino.
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FRMOBIL AC FRI-MOBIL d.o.o., Dečkova cesta 43, 
3000 Celje, suzuki@fri-mobil.si, 

tel: 03 425 6080, gsm: 031 744 048

5ERU5KO OPPE'

v/tara

Sp počutite utesnjeni? Izgubljate svojo Individualnost? 

Osvobodite se In stopite v ospredje!

R.i/siiite obzorja in zagrabite življenjski slog, ki si g.i želite. 

VIIARA - čaka vas popolnoma nov svet.

ZAGRABI
SVOJO
POT.

0803449Suzuki
Slovenija www.vitava.si
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ŠPORTNA DVORANA SLOV. KONJICE
Otroške vstopnice cenejše.
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Dela PROSTI DNEVI v 2018

14 15 16 17 18 19 20 '
21 22 23 24 25 26 27*
28 29 30 31

11 12 13 14 15

18 19 20 21 22

3» 26 27 28 29m

ponedeljek NOVO 
LETO 1. januar

torek NOVO LETO 2. januar

četrtek PREŠERNOV DAN 
8. februar

nedelja VELIKA NOČ 1. april
ponedeljek VELIKONOČNI 
PONEDELJEK 2. april
petek DAN UPORA PROTI 
OKUPATORJU 27. april
torek PRAZNIK DELA 1. maj 
sreda PRAZNIK DELA 2. maj 
pon. DAN DRŽAVNOSTI 25. junij

sreda MARIJINO 
VNEBOVZETJE

sreda DAN
REFORMACIJE 31. oktober

četrtek DAN SPOMINA NA 
MRTVE 1. november

torek BOŽIČ 25. december

sreda DAN SAMOSTOJNOSTI 
IN ENOTNOSTI 26.december

rh
rasmnia

r



mmmmm
' Silvestrovanja x 

/ na prostem (še)
. niso napovedali ...

» ... kar Še vedno ne pomeni, da jih ne bo ...
LAŠKO - ŠTORE - VOJNIK- DOBRNA- 

| ŠMAR.IL PRI JELŠAH- ŠENTJUR- VITANJE 
- POLJČANE - OPLOTNICA - DOBJE - 

X ROGAŠKA SLATINA- ŽALEC (zvečer bo 
silvestrska predstava s kozarcem penine 
\ v Domu 11. slovenskega tabora 

-% . Žalec).

v slovemji r°Vl,n;e z n'Vdaljš0

(o,, • -ab*va s skup/no Th|
4,‘elek: 21.00

• .. VeNSKE Konjice
Cr'ia . z,<1,eea pn,x.

Otroška ^
z silvestrovanja

^ CELJE, 31. 12., 10.00 do 13.00, Pravljična 
dežela Celje, opoldne prihod dedka Mraza 

ZREČE: 31.12., 11.00 do 13.00, praznični mož, 
škrati in snežaki ter DJ, opoldne otroška penina 

(trg pred občino)
OPLOTNICA, 30. 12.,16.00, s snežnimi vilami 
pričakamo dedka Mraza, sejna soba Občine 

, Oplotnica
LAŠKO, 30. 12., ob 18.00, gledališka predstava 
\ Tri praznične in ‘silvestrovanje’ s Piko 

Nogavičko v Gala dvorani hotela Ther- 
X mana Park Laško 4

e8‘i gričar '"-ička
pretok: 22.0
Akacija: Mes

e*°~K
l‘okJcija; prj f ,

Penina

etrtek

Začetek; 22.00 
Lokacija; K,-(a.n„...

!efn jedrtj

x~Si? «
Zaietek; 22j0 

Tre



Decembra je tako lepo z darilcem razveseliti koga, ki ga imaš rad. Katero pa je 
bilo najlepše darilo, ki ste ga vi dobili za božič? In kaj bi radi dobili letos?
Spraševala: Katja Krajnc

Anja Antolič, Šentjur

c, Šentjur
Najlepše darilo za božič je bile 
ko sem lahko z dela v tujini 
prvič odšla na dopust nazaj 
domov. Za letošnji božič si želir 
čisto običajen, miren dan, ki g 
bom zdrava preživela s svojim 
najbližjimi.

spomnim, nekako ne verjamem 
več v Božička. Tudi posebnih želja 
nimam, si pa vsak december vs
eeno želim, da bi me kdo presenetil

Tara Jug, Šentjur
Najlepše darilo je bila zelo 
lepa igrača, grad za princeski

Prijetne božične praznike* 
in srečno \l letu 2018.

. 1 ' \ ' ***,**«ffoKo~ .1 'n- x -.*•Viu*. '

Mojca Tomažin, predsednica 
KS Vrbno-l-odgrad s člani sveta

Elso in Anno. Letos si želim, da 
bi v naši novi hiši v svoji lepi 
sobici postavila novoletno 
smrečico z veliko pisanimi 
lučkami in okraski.

Nina In Jure Belak, Celje
Najlepše darilo je bil predbožični dan, ko 
sva dobila prvo sliko ultrazvoka najinega 
sinčka in informacije, da je z njim vse v 
redu. Letos si želiva obilo zdravja in prazno
vanje praznikov v krogu najbližjih.



ČRNSKA 
PLEMENA V 

JUŽNI

PRENO
VITEV

AFRIKI

EKONO
MIST
ŠIK

GRŠKA
ČRKA

ITALI
JANSKI

PISATELJ
SVEVO

DRUGI
SKLON,

RODILNIK

MANJŠA
IKONA

TAJSKA
REKA

RAZMNO
ŽEVALNA
tvorba

delujoči 
vulkan na

SICILIJI

PONOVNA
IZVOLITEV

PTICA
UJEDA

(BRKATI)

NAŠ PESNIK 
(IVAN)

SOSEDA
IRANA

NARKOTIK

NEZNANEC

DRŽAVNA
>ŽlZALOŽBA

STROJ ZA 
MLETJE

ČEŠKI LITE
RAT (JAN)
madridski] 
ŠPŠPORTNI

KLUB

DEJAV
NOST

LAIKON

ZAČETNIK
DINASTIJE

ASENOV

CINK

EGIP
TOVSKI
POLITIK
SADAT

KAREL
ČAPEK

TELUR

ŽLAHTNI
PLIN

TELIČEK

RADIJ

UČITELJ
VIJO

LIČASTA
CVETLICA

ANJA
RUPEL

MIK

DECILITER

KOS CELOTE

ZVRST 
JŠK

VZHODNO
AFRIŠKO

DRAŽILNO
JAMAJŠKE GLASBE NASLADILO

KOZOLEC

ELEMENT

PRAZNIČNA
ŠTAJERSKA
V nagradni križanki, 
katere pokrovitelj je 
Studio Tina, izpolni
te nagradno geslo, ga 
napišite na kupon in 
pošljite na naslov: Ce
ljan, p. p. 344, 3000 
Celje, prek elektron
ske pošte info@celjan. 
si in po SMS sporočilu 
031 613 321 (zapišite 
končno geslo in vaše 
osebne podatke). Upo
števali bomo vse rešitve, 
ki bodo na uredništvo 
prispele do petka, 15. 
decembra, do 10. ure.

Nagrada:
• masaža celega telesa 

60 minut,
• masaža hrbta in vratu 

40 minut,
• klasična pedikura.

Nagrajence bomo ob
javili na spletnem por
talu novice.si, v pone
deljek, 18. decembra, 
pisno jih bomo obvestili 
po pošti.

Nagradna križanka

Geslo

Ime in 
priimek:

Naslov:



s Božično Vitanje
tradicionalna maša, 

cerkev Sv. Vida na Hudinji 
24. december, peš z baklami 

ob prepevanju 
več info: www.vitanje.si

stojnice, božične pesmi 
16. decembra,

več info: www.destinacija-rogla.si in 
www.terme-zrece.eu \

• X Zimsko pravljico 
v Slov. Konjicah

stojnice, zunanje drsališče, dogodki 
od 5. decembra do 31. decembra 

več info: www.slovenskekonjice.si

£ Božična skrivnost v 
jami Pekel

sprehod skozi celotno jamo, ob 
poti pa zgodba z živimi liki 

25. in 26. december 
več info: www.td-seippeter.si

v

tce

Praznično drsanje v Žalcu
pokrito zunanje drsališče, disko na 

ledu, stojnice 
do 6. januarja 2018 

več info: www.zkst-zalec.si

Žalec

Pravljična dežela, stojnice, 
koncerti, sejem 
od 2. do 31. decembra 
več info: Facebook stran

Božično-novoletni sejem 
Citycenter Celje
stojnice, Božičkova pošta, koncerti
do 31. decembra
več info: www.city-center.si

Vitanje 
Sl. Konjice 

■J Poljčane
Vojnik

s

Maribor
£

Praznični december
po Štajerski

lotnica

Čarobni december 
v Mariboru

praznični sejmi, zunanje drsališče, 
praznični koncerti 

od 1. decembra do 31. decembra 
več info: www.maribor-pohorje.si

Jaslice v Jurkloštru
14. vseslovenska razstava v kartuziji 

10. december do 4. januar, 
več info: www.stik-lasko.si LASI«

Božični Vojnik
150 jaslic pred hišami, 
stojnice, dogodki
od 16. decembra do 5. januarja 2018 
več info: www.bozicnivojnik.si

Sl. Bistrica

vlakom 56 Vozi z

borom.

Veseli december 
v Oplotnici

razstava 
grajskih jaslic 

več info: www.oplotnica.siJ

Praznični december v 
Slovenski Bistrici

stojnice, praznični 
sejem, prireditve 

ves december

f,v'h jaslic v
Šmarju ne bo
*4rascp"Je,S5h '«<» ne bo

več info: www.tic-sb.si baklam/ POhod

Studenice
444p^«sri,’rav,,a,°

P° "<»ma

Žive jaslice v Studenicah
več kot 100 nastopajočih 
in 50 živali
od 24. decembra do 26. decembra 
več info: www.studenice.si

Šentjur: veliko qlas- 
bena dogodka
V decembru m, „

-PavcevS™"™”***,«,/«.

cembra, v km , ^cetrtek. 7 de-

Drsališče v Podčetrtku
zunanje drsališče - 

pravi led, stojnice, dogodki 
od 1. decembra do 4. januarja 2018 
več info: www.turizem-podcetrtek.si

Rogaška Slatina Ct
Predbožična tržnica v 
Poljčanah
praznični sejem, prireditve,
14. do 16. december 
več info: www.poljcane.si

Boži^BigB^Tmbra'Pabo
;ng «bck. Oba dogondkarbSWing'fPaveevemkuUur^m^ebosta v

Podčetrtek
Žive jaslice 
v Pristavi pri Mestinju
nato z baklami 
k polnočnicam k Sveti Emi 
24. decembra ob 22.30

Pristava 
pri Mestinju

i
Kristalna vas 

v Rogaški Slatini
stojnice, prireditve, 

zunanje drsališče 
do 5. januarja 2018 
več info: Facebook

Čarobna 
promenada 
Velenje
Praznično druženio n 
ognju, topjij, naZth Pr°S,em ob 

otroški pekarni m? h 'n pn8rizk‘h, 
dan od is. do tn w DdStopih' v$ak 
in 22. uro ' docembra, med iz

ni
razmčna \/«jei



Pod drevescem naj na 
božično jutro tudi vašega 
ljubljenca pričaka kakšno

X)vijte dno z aluminijasto folijo. Psi in mačke se folije ne dotikajo radi

Poskušajte izolirati drevo od 
ostalega pohištva; če ok

rog njega ni ničesar, bo vaš 
ljubljenec težje skočil nanj. 
Lahko pa postavite drevo v 
stekleno omaro ali kletko.

darilo in naj ga skuša 
odpreti sam.

Vsaka mačka in pes dobro 
vesta, da je december njun 
mesec - takrat namreč ljudje 
svojim ljubljenčkom v njihove 
domače gradove prinesemo 
prava drevesa, ki jih okrasimo 
še z zelo zabavnimi dodatki.

Lastniki pa (ponavadi) nismo 
veseli, če nam naš ljubljenec 
uniči božično drevo. Kako 
torej zaščititi svoje božično 
drevo?

Zel^°ai!amočka preživite.
srečne °n ™ne božične « 
9 novoletne praznike!
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E©@@GD?[2Xšir te 
ptaBnflSn© fitSŠSRj©
Kako si lahko pomagamo,

Dragl<xi Černigoj Kropf, kO PNClejO ZOrOCli
mag. farm., Celjske lekorne pfeObiliCG 11(0116 \H pljOČO?

CELJSKE LEKARNE

Več-vase-z^avj/e iz^Cefjskik 'lekarn-

www.lekarnaNaKlik.si
Cesta Leona Dobrotinška 3b, 3230 Šentjur 

Odpiralni čas: pon - pet: 7:00 - 19:00, 
sob 7:00 -13:00, Telefon (03) 749 27 56

c
ra laična tajerska

Ko kislina
pljuska v požiralnik
Pri prenajedanju je prvi na udaru želodec, 
ki izloča več kisline kot običajno. Zaradi 
prenapolnjenosti nekaj kisline pljuska v 
požiralnik in takrat je potrebno izprati 
želodec in tudi črevesje z vodo ali čajem 
za želodec in proti vetrovom, za izboljšanje 
presnove.
Pline v črevesju pomagajo poloviti različni 
silicijevi geli (Silikagel, Sikapur, Enterogel), 
ki jih razmešamo v vodi in popijemo. Ti 
napitki kot metla ali krtača na osnovi vezave 
na svojo površino očistijo celotno prebavno 
cev. Pri vetrovih oz. spahovanju priporočamo 
žvečljive tablete Sab simplex (simetikon) in 
vse rastlinske karminative - bodisi v obliki 
čajev, tablet (Karbofin) ali kapljic (Iberogast, 
Švedska grenčica).
Najpogostejša posledica napačnih prehranje
valnih razvad je zgaga, ki se odraža kot kislo 
spahovanje, refluks in posledično bolečina 
za žličko. Takrat posežemo po antacidih, ki 
nevtralizirajo že izločeno želodčno kislino, 
nekateri pa naredijo tudi oblogo na želodčni 
sluznici. Med njimi sta najpogosteje zasto
pana Rupurut in Rutacid pa tudi določene soli 
kalcija, aluminija in magnezija, ki jih najdemo 
predvsem v tabletah Rennie, Gastal in tudi v 
sodibikarboni.
Med tistimi zdravili, ki tovrstne težave 
preprečijo, so inhibitorji protonske črpalke 
(Nolpaza control), zaviralci beta receptorjev 
(Ranital S) in Redoflux, ki na vrhu želodca 
formira 'kapico1, ki prepreči iztekanjč 
želodčne kisline v požiralnik.

Kadar se pojavi zaprtje
Preobilica maščob in sladkarij v prazničnih 
jedilnikih velikokrat povzroči zaprtje. Med

izdelki iz domače lekarne so najbolj poznane 
suhe slive in DonatMg.
Osnova za odpravo zaprtja je večji vnos vode 
in skodelica ali dve odvajalnega čaja. Odva
janje pospešijo tudi sluzi, ki jih je precej v 
lanenih semenih, in vlaknine. Med zdravili 
brez recepta priporočamo predvsem sirupe, 
ki vsebujejo laktulozo (Prorektal, Portalak, 
Lactecon).
Pri hujših težavah pa pridejo na vrsto svečke, 
ki razbijejo 'čep' v zadnjem delu črevesa. 
Seveda so brez gibanja vsi postopki odvajanja 
počasnejši.

Ko se priplazi maček
Med prazniki tiste največje žurerje velikokrat 
obišče maček - pa ne tisti črni, ki poleg dim
nikarja in pujsa prinaša srečo, ampak tisti 
potuhnjeni, ki se priplazi v naše telo takrat, 
ko je v njem preveč alkohola. Pravijo, da je 
po toči zvoniti prepozno, zato je najbolje, 
da na eno enoto alkohola v telo vnesemo tri 
enote vode.
Če pa kljub temu maček 'zaživi' v našem 
telesu, je potrebno blažiti glavobol z anal
getiki, piti veliko navadne vode, zaužiti vsaj 
300 mg magnezijevih soli na dan in počivati. 
Med homeopatskim zdravili je za odprav
ljanje mačka in tudi vseh težav, ki so 
povezane s prenajedanjem in pretiranim 
pitjem, najprimernejša Strychnos Nux 
vomica.

Driska
Če se pojavi driska, je potrebno piti veliko 
vode ali blagih čajev, pri hujših težavah pa 
tudi rehidracijskih soli, ki nadomestijo izgu
bljene minerale in sladkorje.
Najprej priporočamo živalsko oglje (Garbo 
medicinalis), ki odplakne vse moteče dejavni
ke, po nekaj urah pa pričnemo z intenzivnim



vnosom pre- in probiotikov, ki obnovijo izgu
bljeno črevesno mikrobioto.
Med domačimi zdravili pri driski najpogosteje 
priporočamo suhe borovnice, hrana pa naj 
vsebuje čim manj maščob in sladkorjev. 
Če drisko spremlja še vročina, je potrebno 
poiskati pomoč pri zdravniku, še posebno, če 
ste uživali surovo hrano (jajca, meso).

Kaj pa pri bruhanju?
Pri hujših oblikah prenajedanja ali uživanja 
nezdrave hrane hrana ne potuje samo navzdol 
ali ostaja v prebavilih, ampak ubere nasprotno 
smer in pojavi se bruhanje. Takrat priporočam 
počasno pitje vode ali blagih karminativnih 
čajev v požirkih, hrana pa naj bo čimbolj lahka.

Med domačimi čaji so najučinkovitejši me
tin, melisin in kamilični čaj. Če je bruhanje 
dolgotrajno in obilno, se pijejo tudi rehi- 
dracijske soli, ki nadomestijo izgubljene 
elektrolite.

Vsekakor pa velja, da je najboljše zdravilo za 
vse praznične težave zmernost.

HITRO, POMEMBNO, AKTUALNO
GEKtj3arf
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Privoščite si ... č n r ovni jo z nami. Božični avtobus prifmnljov.vA Xy~\

novice novjce novjce rogla **

netlra dobrodelna elatber

' .'JaL ttd,.t.lVi.
Konjiško-zreška dobrodelna glasbena I Celje bosta zapustila Žiga Mlakar in 
poslastica | Urban Lesjak

Unior v Zrečah Prvi hišni ■ r
zaposlitveni sejem I Slavil tudi v Celju

Maribor brez motnosti za osvojitev 
dvojne krone
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Tako to 
naredim jaz.
Zamesimo testo in ga pustimo nekaj časa 
vzhajati. Testo navadno stehtam in nato 
dodam toliko sadja, kolikor imam testa. 
Jabolka in hruške narežem in jih namočim 
v vino, ostalo suho sadje pa namočim v rum 
in pustim nekaj časa stati, najbolje čez noč. 
Ko testo lepo vzhaja, dodam sadje in previ
dno pregnetem. Pustim, da vzhaja, ga rahlo 
oblikujem v hlebec, položim v pomokano 
košaro ter zopet pustim, da lepo vzhaja 
(vsaj eno uro). Nato ga v krušni peči pečem 
55 do 60 minut, lahko pa ga pečete enako 
dolgo tudi v pečici.

„ —njune ce 
želimo)

' ’ k°cka kvasa- voda, sol 
dag suhih sliv 

10 dag marelic 
10 dag fig 
5 dag orehov 
5 dag rozin 

15 dag jabolk 
10 dag hrušk M

Karolina Črešnar je
Zrečanka, ki ji je letos 

Zveza kmetic Slovenija 
podelila naziv ‘naj kmeti
ca Slovenije 2017’. Njeno 
vsakdanje delo na kmetiji 

se začne prav s peko 
kruha, ki gre turistom na 
Zreškem izredno v slast.

Svetuje:
Karolina Črešnar,
naj kmetica Slovenije 2017

MA) ptpoMfl
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PARK KOD KOLODVORA /22:30 h I

»HLAPA
KAMPANEL

ZABRA.NJENOORGANIZATOR

GRAD BIOCRAD 
NA MORU



Vsem krajankam In kraja nem 
KS Blagevna žellme 
mnege tepflh besed 
v prazničnih dneh.

Nej neve lete prinese 
najlepše trenutke. 

Srečne 2®1*.

Svet KS Blagevna

m g •.*i . A
Ljudje si prepogosto postavljamo zidove, ki nas ustavljajo, 

omejujejo in ločujejo od drugih. Vendar pa smo že neštetokrat 
dokazali, daje napredek hitrejši in ljudje bolj zadovoljni, če te zidove 
Porušimo in sodelujemo. Tudi zato se na Občini Štore trudimo, da 
^ed našimi občani odstranimo zidove in gradimo mostove. Samo 

trdni mostovi z močnimi temelji zdržijo težka bremena.

koraki, s katerimi svojo pot utrjuje naša občina, morda niso veliki 
v svetovnem merilu, so pa veliki in pomembni za naše ljudi. Tudi 
star kitajski pregovor pravi, da je tisti, kije goro prestavil, začel z 

drobnim kamenjem. 1 'V ^ 0

^stopite v novo leto s trdnimi in krepkimi koraki, odprtimi očmi in 

srcem odprtim za presenečenja. Bodite radovedni in veseli.

Vesel božič in srečno 2018!
Miran Jurkošek

Paketi TOP TRIO
Paketi TopTrio združujejo najboljšo ponudbo interneta, 
televizije in telefonije ter ponujajo vrsto dodatnih ugodnosti.

Vsi paketi TopTrio prvo leto le 

na mesec

Za nove naročnike ob vezavi za 24 mesecev.

€D+Q+H
Internet Televizija Fiksna 

(SiOL) telefonija

Novi in obstoječi naročniki paketov TopTrio lahko izberete 
katerokoli napravo iz aktualne ponudbe naprav in izkoristite 
ugoden nakup na obroke:

LENOVO 
Tab 3 7

Philips LENOVO
32PHS4012 IdeaPad 320-15AST

24 x 1,88 € 24x5,21 € 24x9,15 €

NOVOLETNA UGODNOST
Zagotovite si znižano mesečno naročnino brez vezave za kar eno leto!

Pripeljite novega uporabnika, izberita 
vsak svoj mobilni paket Dostopni A, 
Dostopni B, Dostopni C ali Neodvisni B
in si za eno leto oba zagotovita znižano 
mesečno naročnino.

Akcijska ponudba velja do 31.1.2018.

že od

8,99 €
na mesec, 
kar eno leto

Obiščite nas v naši poslovalnici in skupaj 
bomo poiskali najboljšo rešitev za Vas.

PROLON
rANATEL

PROLON d.o.o.,Rogaška cesta 27, Šmarje pri Jelšah

03 8182142 
041364535 
www.pmlon.si

TelekomSIovenije

POOBLAŠČENI PRODAJALEC

-><- - -

S tem kuponom pridobite

na dodatno opremo za mobilne aparate.
'Kupon velja do 31 1 2018 oziroma do razprodaje zalog



UGODNI PRAZNIČNI NAKUPI

r 1AGER
■ " UJno fscM'

r 'y~3 . ,

SUPERMARKET 
JAGER ŠENTJUR C. Leona 

Dobrotinška 22 
3230 Šentjur pri Celju

MARKET 
JAGER HRUŠEVEC 
Gajstova pot 38 

3230 Šentjur

KAJZERICA
55 g

PŠENIČNA MOKA
T500, Mlin Katic, 1 kg

PŠENIČNA BELA 
MOKA 
TTPSOO

S
0,49

MOZARTOVE KROGLICE DARILNI SET BOSSA

S tem kuponom

ČOKOLADA KINDER 125 G

ZASTONJ
pri nakupu nad 15 C

10%
POPUST

S TEM KUPONOM 
ZA NAKUP NAD 20 EUR

2 109900"081312

VELJAVNOST KUPONA: 
do 25.12.2017

Ob enkratnem nakupu nad 1 SC lahko izkoristite 1 kupon 
Popusti se ne setlevojol

Ob enkratnem nakupu nod 20€ lahko okoristita I kupon
Popusti te ne seltevojoi Veljavnost kupona do 25.12 2017 

Velfa ta vse Imlske izdelke, »vete nieeo in ponudbo 
supermarketa (CidHa, kozmetika) Popust velja tudi no to 

mil one izdelke m iziiolke v akcijah Popust ne voljo na izdelke iz 
tehničnih in tekstilnih blagovnih skupin ter mobi kartice. Časopisi 
in nevije, tobačne izdelke, darilne kartice in povratne embakde 

Popust se ohroCuno na blaga] ni

DARILNI SET 
COPACABANA 

BLACK
Losjon po britju 

+ deodorant

\ ^^4 N

109900 080926

Akcijska cena izdelkov velja do 25.12.2017. Zaloga oglaševanih izdelkov je prilagojena prodajnemu asortimanu posamezne poslovalnice.



Da študentje nismo samo številke, 
na Abituri ni le fraza

% * me«

Na Abituri lahko izbirate med študijskimi programi Ekonomist, Varovanje, Velnes, 
Poslovni sekretar in Informatika

Moji spomini na Abituro so zelo prijetni, 
manjše skupine tesno povezanih štu
dentov, izredno prijazno osebje v refe
ratu in profesorji z izjemnim znanjem ter 
izkušnjami, način študija pa primeren 
tudi za vse tiste, ki smo študirali ob delu. 
Abituro sem izbral, ker sem si želel 
nadgraditi svoja znanja. In znanje, ki 
sem ga pridobil med študijem na Abitu
ri, je pri mojem delu zelo uporabno, saj 
delam v marketingu in študij ekonomije 
je odlična, celo nujna naložba za dobro 
opravljeno delo. Ko danes pogledam, kaj 
znam in kaj sem se naučil, lahko z goto
vostjo trdim, da je bila odločitev za Abitu
ro res prava. Moje delo se je izboljšalo, 
nekatere stvari opravljam bistveno lažje 
in dosti hitreje. Študij pa je vplival tudi 
na mojo osebnost. Pridobil sem kar ne
kaj dodatnih točk pri šefih, pri poslovnih 
Partnerjih, še pomembneje pa je, da sem 
pridobil na samopodobi in pri osebnem 
Zadovoljstvu. Študij na Abituri je prispe

val k mojemu uspehu v poklicu in tudi v 
zasebnem življenju.
Od številnih prednosti, ki jih ima Abitura, 
bi izpostavil eno veliko, to je prilagodl
jivost, ki sem jo sam dobro zaznal, saj 
sem v času študija veliko potoval in tudi 
zamenjal kraj bivanja. Na Abituri so mi 
omogočila, da sem predavanja in izpite 
obiskoval na različnih lokaciji, celo štu
dentom na njihovi Fakulteti za komer
cialne in poslovne vede sem se lahko 
pridružil. Prednost Abiture pa so tudi pre
davatelji, ki so bili vedno na razpolago, 
ki imajo ogromno izkušenj in ki res razu
mejo vsakega posameznika. Tudi odno
si s predavatelji so bili izredno dobri. Da 
študentje nismo samo številke, na Abituri 
ni le fraza.
Tisti, ki se odločate za študij, Abitura je 
dobra popotnica za življenje. Ne bo vam 
žal ne časa, ne denarja, ne truda, niče
sar.

Marko Mihalinec, ekonomist, diplomiral 
leta 2016, zaposlen v farmacevtskem
podjetju kot vodja ključnih kupcev in od
govoren za celotno področje dermo-koz- 
metičnih izdelkov v slovenskem prostoru.

ABITURA

PEUGEOT SUV

Primer informotivnego izračune finončnego teosingo Peugeot Finoncironje zo vozilo Peugeot 3006 Active (1,6 BlueHOi 120) - mesečno odpločevonje; moloprodojna ceno i DDV in vključenim SUV bonusom (v ceni je obračunanih 1 000 EUR po. vjvpnmenz firu . rcnjo Pi 
- SUV BONUS, pod pogojem vsaj 24 mesečne dobe financiranja) je 22.990 EUR, mesečni obrok je 249 EUR pri 30% pologu in ročnosti 84 mesecev, višino pologa je pri akciji omejeno od 10% do 50%, doba financiranja je vezano nc ročnost od 36 mesecev do 84 mesecev, DDV 
je obračunan v obrokih; F.OM no dan 04 08 2017 znaša 8,2% m se spremeni, če se spremenijo elementi uročimo; izračun temelji na osnovi indeksa obresti - 3 mesečni EURI80R s skupno letno obrestno mero 7.2%; financirana vrednost 16093 EUR; skup'- -esek zo ; ! ■
27 515 EUR; stranka v primeru Peugeot Financiranja prejme tudi jamstvo zo dobo 5 let (vključuje dvoletno pogodbeno goroncijo) oziramo 100 000 km in avtomobilsko kasko zavarovanje zo 1 EUR za prvo leto. Peugeot Financiranje sl pridržuje prav do izbi c /-varov c
Za podrobnosti o ponudbi se obrnite na vašega prodajalca vozil Peugeot
Poraba v kombiniranem načinu vožnje: od $.7 do 61/100 km Izpuh CO,: od 96 do 139 g/km Emisijsko stopnja EURO 6 Vrednost specifične emisije dušikovih oksidov NOx od 0,0078 do 0,065$ g/km Emisije trdnih delcev od 0,00002 do 0,00167 gfkm. število tielet-v. od 0,01 
do 21,08. Ogljikov dioksid (CO,) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunonjego zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno pov u >> koncentr iu, im 
prizemnego ozona, delcev PM , m PMJS ter dušikovih oksidov

SUV PEUGEOT 2008 & 3008

•“IOTION a EMOTION PEUGEOT

AVTO GOLEČ d.o.o., Žolgarjeva 6, 2310 SL Bistrica, tel. 02 805 5380
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POMOČ POTREBUJEJO STAREJŠI IN MAMICE SAMOHRANILKE

Vsak liter mleka je 
dobrodošel
Socialna slika na Šentjurskem. V Šentjurju je kar nekaj organizacij, ki se trudijo, da 
ljudje niso v stiski, in jim poskušajo pomagati na različne načine.
» Pripravila: Kornelija Kamenik

Poleg hrane in drugih dobrin v skladišču Rdečega križa Šentjur delijo Najpomembnejši je medčloveški stik.
tudi oblačila.

|—|”lako kot materialno po
moč ljudje velikokrat 

I potrebujejo tudi iskren 
pogovor, nasvet ali prijazno be
sedo, so nam povedale Andreja 
Tise! iz Rdečega križa Slove
nije - Območnega združenja 
Šentjur, Albina Karmuzel, 
predsednica Občinske zveze 
prijateljev mladine Šentjur, in 
Fanika Cmok, vodja župnijske 
Karitas Šentjur.

Pokojnine za golo preži
vetje

Šentjurski Rdeči križ skupaj 
s svojimi 12 krajevnimi orga
nizacijami in 190 marljivimi 
prostovoljci letno pomaga 700 
družinam oz. 1.350 družin
skim članom v stiski. Največ

pomoči potrebujejo starejši, ki 
ostanejo sami, in njihove po
kojnine ne zadoščajo oz. komaj 
zadoščajo za pokrivanje osnov
nih stroškov, da jim za preži
vetje dejansko ne ostane nič. 
Na šentjurskem Rdečem križu 
pomagajo ljudem v stiski s pla
čili položnic, nakupom .šolskih 
potrebščin, z delitvijo hrane, 
oblek, obutve ...

Zelo pogosto te osebe poleg 
materialne pomoči potrebujejo 
tudi pogovor. Prav zaradi tega 
zaposleni in prostovoljci Rde
čega križa spodbujajo osebe k 
pogovoru, da izpovedo tisto, 
kar jih teži. Za resnejše zadeve 
imajo dve prostovoljki — psi
hologinjo in farmacevtko, ki v 
sklopu projekta »Pridi na pogo

vor« brezplačno nudita psiho
socialno pomoč otrokom, mla
dostnikom in odraslim v stiski.

Skoraj 100 družinam po
magajo

Zelo aktivna pri pomoči je 
tudi župnijska Karitas Šentjur, 
ki pokriva župnije Šentjur, 
Dramlje in Slivnica. Skupno 
letno oskrbijo skoraj 100 družin 
in posameznikov. Med njimi 
največ pomoči potrebujejo ma
mice samohranilke, ki se komaj 
prebijajo iz meseca v mesec.

Štirikrat ria leto delijo pake
te hrane iz denarja Evropske 
unije. Poleg te tudi oblačila in 
obutev, ki jo prinesejo dobri 
ljudje. Vsako jesen na zahval
no nedeljo domačini prinesejo

ske unije, dvakrat na 16

hrano za tiste, ki jo potrebujejo. 
Kot je povedala vodja župnijske 
Karitas Fanika Cmok, vsako 
leto v prazničnem času poleg 
osnovnih paketov hrane delijo 
še praznične pakete, ki jih kupi 
župnija. »Ni treba, da je človek 
v Sloveniji lačen, samo poiskati 
si mora pomoč.« Prostovoljci 
aktivno sodelujejo z domom 
starejših, pomagajo tudi na do
mu ali pa priskočijo na pomoč 
pri spravilu drv.

Tudi prostovoljci Karitas 
opažajo, da posameznik včasih 
potrebuje le pogovor. V skladi
šču nimajo večjih zalog hrane, 
ampak jih takoj ko jih dobijo, 
tudi razdelijo, imajo pa na vo
ljo oblačila in obutev. Včasih 
starejši potrebujejo posebno

Letošnje krompirjeve počitnice so nekateri preživeli v Zambratiji.

jdfiUBK

i® 'eto delijo pakete hrane iz denarja Evrop- 
e Praznični paket.

hrano zaradi diet, takrat jim jo 
kupijo v trgovini. V nekaterih 
šentjurskih trgovinah lahko 
vsakdo prispeva vsaj kakšno 
malenkost v voziček Karitas. 
»Vsak liter mleka je dobrodo
šel,« je povedala Cmokova in 
dodala: »Omogočamo tudi, da 
lahko prosilci za pomoč, ki so 
Pri močeh, vsaj nekaj denarja 
mesečno prejmejo, če redno 
obiskujejo dom starejših in nu
dijo pogovor.«

117 otrok v projektu Botr
stvo

Kot je povedala predsednica 
Občinske zveze prijateljev mla
dine Šentjur Albina Karmu- 
zd, so prostovoljke zadnja leta 
preobremenjene, saj se aktiv-

Albina Karmuzel, predsednica Občinske/veze prijateljev mladine Šentjur pri Celju
»V letu, kije pred nami, si želim, da bi ljudje bolj prisluhnili stiskam soljudi. Ne pričakujemo velikih zneskov, saj 
vsak evro šteje. Socialna stiska se poglablja, saj dva zaposlena starša otrokom ne moreta več nuditi, kar pot
rebujejo, ampak zgolj golo preživetje. To ni prav, kdor pošteno opravlja delo, mora biti za svoje delo tudi poš

teno plačan
Naša največja želja pa je, da bi Občina prisluhnila naši želji in ustanovila sklad za nadarjene glasbenike. Vse 

premalo se zavedamo umetniškega potenciala, ki ga imamo v naši občini.«

Andreja Tisel, Rdeči križ Slovenije - Območno združenje Šentjur
»Glede na to, da prihaja čas obdarovanj, bi si želela, da bi ljudje spoznali, da materialna dobrina - darilo ni vse, 
daje mnogokrat pomembnejši stisk roke in topla beseda bližnjemu in neznancu, kajti zavedati se moramo, 
da bomo morda vsi enkrat na njihovih mestih in bomo lahko še samo zrli skozi okno in čakali na nekoga, ki bo 
morda le prišel od nekod, nam ponudil in stisnil roko ter spregovoril nekaj toplih besed, ki nam bodo ostale 
nepozabne še dolgo v spominu.«

Fanika Cmok, vodja župnijske Karitas Šentjur
»Poskušam prisluhniti človeku v stiski. Vse, kar mi počnemo, je prostovoljno, in še enkrat v vsem tem času ni
sem pomislila, da bi za svoje delo dobila plačilo. To se odločiš, je neko poslanstvo, ki daje notranje zadovoljstvo 

in ga nobena materialna stvar ne more nadomestiti. Seveda pa nisem samo jaz, vsi skupaj s sodelavci smo
skupina, ki zelo dobro medsebojno sodeluje. 

Moja želja je, da bi se k sodelovanju pridružili še mladi, saj primanjkuje mladega kadra, in upam, da se bo to 
odprlo. Imamo namreč nekaj mladih prosilcev pomoči, a zelo malo mladih prostovoljcev.«

nosti iz leta v leto širijo, nanje 
pa se obrača vse več ljudi, ki 
potrebujejo pomoč. V decem
bru pripravijo praznovanje in 
prihod dedka Mraza. S pomoč
jo Občine obdarijo 1.150 otrok. 
Preko projekta Bralna značka 
širijo bralno kulturo, organizi
rajo otroške parlamente, leto
vanja za otroke občin Šentjur 
in Dobje, otroke peljejo na smu
čanje in tabore, ... »Želimo si 
pridobiti čim več donatorjev, 
da bi lahko letovanje omogo
čili še več otrokom, katerih 
starši težko zmorejo poravnati 
že minimalno ceno letovanja,« 
je ob tem pripomnila Albina 
Karmuzel. Kar 117 otrok je 
vključenih v projekt Botrstvo, 
kjer denar namenijo za nakup

šolskih potrebščin, hrane, oble
ke, obutve, medicinskih pripo
močkov, šole v naravi, plačilo 
stroškov. Poleg tega se trudijo 
in pomagajo talentiranim špor
tnikom in glasbenikom, štirje 
dijaki pa prejemajo štipendije.

Nasilje in hude finančne 
stiske

Pomembna dejavnost je po
moč družinam, ki so zašle v 
hude finančne stiske, in druži
nam, kjer je nasilje. Pomaga
jo pri plačilu položnic in pri 
obnovi bivanjskih prostorov, 
omogočajo brezplačno pravno 
in psihosocialno pomoč. Zelo 
se angažirajo tudi za otroke s 
posebnimi potrebami. Poskuša
jo jim najti donatorje za plačilo

terapij in nakup medicinskih 
pripomočkov.

»Veliko je družin, ki potre
bujejo pomoč. Pred leti so to 
bile družine, kjer so starši iz
gubljali službe ali bili brez 
redne zaposlitve, danes pa se 
težave pojavljajo v družinah, 
kjer sta zaposlena oba starša 
in prejemata minimalno plačo. 
Težave so tudi v družinah, kjer 
imajo trajno bolne otroke, saj 
je plačevanje raznih terapij in 
medicinskih pripomočkov po
gubno za proračun družine,« je 
povedala Albina Karmuzel, ki 
OZPM Šentjur vodi že 16 let, 
pri tem pa ji pomaga približno 
30 prostovoljcev, pri nekaterih 
projektih pa se vključi še večje 
število ljudi.
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ŽIVEX
od torka, 5. 

do nedelje,

31. decembra 2017

Vse za zunanjo ureditev

ŽIVKOVA OGRAJENA CENA

PRAZNIČNE CENE PEČI V DECEMBRU,
Ue

DO

višina
smreke

NOVOLETNA SMREKA
Iz umetne mase.

redna 
cena

BUST

AKCIJSKA
CENA

ID.57950 ( 120 cm

ID.57951 j 150 cm

16,03 €

22,59 €

8,02 €

11,30 €
BATERIJA POLETNA NOČ
36 strelna mega ognjemetna baterija. Višina efekta: 45 m, predviden čas delovanja: 
cca 78 sekund.

47,99 C
ID. 47993

TRGOVINA

ZIVEX
KOTLI 
ALFA, 

100,120 in 
1501

Vse za zunanjo ureditev
ŠENTJUR - Drofenikova ul. 3 ,
tel: 03 780-24-14 gsm: 041 642 129

TR0ŽILNA LED SVETLOBNA CEV
Trožilna, bela /večbarvna, z LEO ŽARNICAMI, možnost 

priklopa avtomata za svetlobne efekte, 100 m.

ŽIVKOV 
TOP KOMPLET
BATERIJA POLETNA NO< + BREZI

LESNI PELETI 7 7«^.
BUKEV ŠIŠARKA, 15 kg

Kalorična moč 5,51 kWh/kg,
<1%, vlaga <10%; gostota 630 kg/m*.

3,89 € EN plus A2
ID. 70707

36 STRELNA BATERIJA "NOVOLETNA", 
i.26,>9 €.

AKCIJSKA CENA

1 ,90€/m
ID. 66429, 66430

POLIKARBONATNA PLOŠČA
Debelina plošč: 10 mm, osnovna dim. plošč: 2.1 x 6.0 m, 

plošče režemo na dim.: 2.1x2/3/4/5 m, primerne so za 
nadstreške, tople grede, zasteklevanje teras, balkonov...

RF DNA CENA

15,49 €/m=
.

AKCIJSKA CENA

13,94 C/m2
ID. 3779

VERTIKALNI 
CEPILNIK DRV

redna
cena

AKCIJSKA
CENA

ID. 74869 , 6 ton

1
PO NAROČILU

ID. 77891 : 8 ton

ID.74871

475,80 C 399,99 € 

573,40 € 499,99 € 
12 ton 756,40 € 699,99 €

) ^ n: n jm L
+386 41 317 092 mmm

AKCIJA!

EGO 55:
17.990 EUR

tCJLJCjSJ

ZASTOPSTVO ZA 
NOVE TRAKTORJE 
LAMBORGHINI
- Na voljo vsi modeli -

AKCIJA!
SPIRE 80 

TARGET:
29.990 EUR

"5ESS5.
SE5eUIHOUA!

MERKS d.o.o., Šentvid pri Grobelnem 1a, 3231 Grobelno
www.agromikus.si
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STOPAR DESICN IZ ŠTOR IB? : mm

Imamo, kar iščete, naredimo,- kakor želite
Četrtstoletna tradicija.
Z njo se ponaša podjetje Stopar 
design iz Štor. Aktivno je na podro
čju proizvodnje ter montaže oken 
in vrat. Z nami ustanovitelj podje
tja Ladislav Stopar.
» Pogovarjala seje: Kornelija Kamenik

Najprej niste proizvajali PVC-oken...
Začetki podjetja segajo v leto 1990, 

ko se je podjetje začelo ukvarjati z 
lesno-obdelovalno dejavnostjo in za
poslovalo pet oseb. Delovali smo na 
približno pet sto kvadratnih metrih in 
izdelovali leseno stavbno pohištvo. 
Podjetje se je hitro razvilo in preobli
kovalo v proizvodnjo PVC-stavbnega 
pohištva, s poudarkom predvsem na 
proizvodnji PVC-oken in vrat. Danes 
delujemo na tri tisoč kvadratnih metrih 
v industrijski coni v Štorah ter zaposlu
jemo 25 oseb.

Poleg oken in vrat zdaj pri vas proizva
jate še marsikaj...

Ukvatjamo se s proizvodnjo oken, 
vrat, zimskih vrtov, različnih vrst senčil 
(rolete, zunanje in notranje žaluzije, 
polkna, pliseji, komamiki,...) in drugih 
dekorativnih dodatkov (kljuke, ročaji, 
ključavnice,...). Celoten proces proi
zvodnje poteka v Sloveniji, izključno 
po naročilu in za znanega končnega 
naročnika. Poleg proizvodnje nudi
mo tudi vgradnjo (montažo) in servis. 
Glavni produkt so proizvodi, izdelani 
iz visokokakovostnih profilov prizna
nega nemškega proizvajalca Gealan.

Celotno proizvodno linijo smo teh
nološko posodobili pred dobrima dve
ma letoma, kar nam omogoča bistveno 
zmogljivejšo in hitrejšo proizvodnjo.

Imate tudi svoje monterske ekipe.
Prednosti ne predstavljajo samo 

kakovostni profili, ampak tudi viso
kokakovostna in strokovna montaža,

$W1

Celotno proizvodno linijo so tehnološko posodobili pred dobrima dvema leto
ma, kar jim omogoča bistveno zmogljivejšo in hitrejšo proizvodnjo.

zahtevnejše poslovne objekte kot tudiki je v skladu z vsemi standardi in 
tehničnimi zahtevami. Poleg klasične 
montaže izvajamo tudi montažo po 
standardih RAL, ki je priporočljiva pri 
novogradnjah, obvezna pa pri gradnji 
pasivnih in nizkoenergijskih hiš. Mon
taže izvajamo z lastnimi monterskimi 
ekipami.

Kakšen je vaš nagovor kupcem, kako 
jih prepričate?

Okna in vrata Stopar so enostavna za 
vzdrževanje, varčna in trajna rešitev za 
vsak dom. Primerna so tako za adapta
cije starejših objektov, novogradnje,

za pasivne in nizko energetske hiše. 
Zaradi izdelave izključno po naročilu 
za vnaprej znanega kupca imajo naša 
okna oseben pridih.

Skozi 25-letno poslovanje nas vo
di moto podjetja: »Imamo, kar iščete, 
naredimo, kakor želite,« česar se po
skušamo držati v praksi. Z veseljem 
naredimo tudi brezplačne meritve in 
svetujemo na terenu, sicer pa smo na 
razpolago tudi v Štorah, kjer je sedež 
našega podjetja in kjer imamo tudi za
nimiv razstavni salon.

NcmvPoIo

Novi Polo

Avtocenter A2S d.o.o.
Mariborska cesta 140, Celje
Www.a2s.si
Tel.: 03 425 40 00

AVTOCENTER

WWW.A2S.SI
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OCENJUJE NASTIJA MOČNIK
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Kultura v dobri kondiciji
Uspešni in prepoznavni. 0 kulturnem 
dogajanju in njegovih izvajalcih na področju 
ljubiteljske kulture smo govorili z Mastijo 
Močnik, vodjo območne izpostave JSKD 
Šentjur. Predstavila je pestro dogajanje v 
Šentjurju in Dobju ter izpostavila še posebej 
pomembne prireditve.
» Spraševala: Katja Krajnc

www.gostisce-bohorc.com

oo^MT0«*«.
46“ Bohorč ■ 46,

A*
tf*l4EE

Bohorč Marjan s.p., Dušana Kvedra 44,3230 Šentjur,

Tel.: 03 746 14 30, GSM: 041 666 726

DOMAČA KUHINJA, MALICE, Pm 
KOSILA, JEDI PO NAROČILU IN (ATERING

7 sodobno opremljenih sob

nODATNA PONUDBA SLADIC HR”1' __

:
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SVEZE PE-,CEN ODOJEK

- ' —

VSAK PETEK OD 10 URE DALJE

Nazadnje so pri pripravili koncert študentov glasbe Musiča Academica lil. Foto: JutreGodi«

Kako bi ocenili trenutno stanje 
ljubiteljske kulture na območju va
šega delovanja, torej v Šentjurju in
Dobju?

Ocenjujem, da je stanje ljubi
teljske kulture že vrsto let v dob
ri kondiciji, različne skupine in 
društva na preglednih srečanjih Jav
nega sklada RS za kulturne dejavno
sti namreč vsako leto dosegajo zavi
dljive uspehe, nemalo se jih uvršča 
na državna srečanja. Neskromno 
moram reči, da so aktivnosti ljubi
teljske kulture v šentjurski občini 
izjemno številčne in na visoki ravni.

Ne smem zanemariti niti dogaja
nja v lokalni skupnosti, kjer so ljubi
teljska kulturna društva zelo aktivna 
in letno pripravijo prireditve, ki pri
tegnejo zelo veliko obiskovalcev. 
V nekaterih krajevnih skupnostih 
so gonilna oziroma edina sila kul
turnega dogajanja in jim zato gre 
ogromna zahvala.

Veseli me, da v vseh naših osnov
nih šolah številni mentorji spodbu
jajo otroke h kulturnemu udejstvo
vanju in so pri tem tudi zelo uspešni. 
Naj dodam, da vse osnovne šole v 
obeh občinah nosijo naziv kulturna 
šola, ki jo JSKD podeljuje tistim, ki 
še posebej krepijo kulturno vzgojo 
in ustvarjalnost mladih na različnih 
področjih.

Dobje ima, kljub temu da je ena 
najmanjših slovenskih občin po 
številu prebivalcev, dobro delujo
če kulturno društvo, ki obstaja že 
več kot 50 let in prireja prireditve z 
zavidljivo dolgo tradicijo (kot j e, de
nimo, prireditev Pokaži, kaj znaš).

rov (moških, ženskih in mešanih) ter 
šest vokalnih skupin, kar v konkret
nih številkah pomeni okoli 250 pevk 
in pevcev.

Kakšen vsebinski program ste iz-

Na katerem področju ljubiteljskih 
kulturnih dejavnosti deluje največ 
posameznikov oz. društev?

Na področju občin Šentjur in 
Dobje deluje 30 kulturnih društev, 
ki se ukvarjajo z različnimi dejav
nostmi - vokalno in instrumentalno 
glasbo, likovno in literarno dejav
nostjo, folkloro in ljudskim petjem, 
gledališčem, kulturno dediščino ... 
Največ društev oz. skupin deluje na 
področju vokalne glasbe. V občini 
Šentjur imamo kar 10 pevskih zbo-

vedli v 2017? Kaj bi še posebej iz
postavili?

Naša osnovna naloga je organi
zacija preglednih območnih srečanj 
za različne dejavnosti. Vsako leto 
organiziramo revijo pevskih zborov 
(odraslih in osnovnošolskih), revi
jo vokalnih skupin, srečanje otro
ških gledaliških skupin in srečanje 
odraslih folklornih skupin. Vsi ti 
dogodki so zgoščeni od marca do 
maja, tako daje pomlad na izpostavi 
vedno pestra in tudi naporna.

Letos smo izvedli tudi regijsko 
Linhartovo srečanje celjske regije. 
Druga polovica leta je bolj name
njena prireditvam, ki jih sofinancira 
Občina Šentjur. To so dogodki v 
okviru Šentjurskega poletja in Ipav
čevih kulturnih dnevov. Pri prvem 
vedno sodelujemo s štirimi ali peti
mi dogodki. Letos smo organizirali 
že četrto zaporedno otroško likovno 
delavnico, na Slivniškem jezeru pri
redili španski večer z glasbenicama 
Ireno Vebuah Tiran in Evo Hren, av
gusta v čudovitem Ipavčevem vrtu 
na lep poletni večer gostili Borisa 
Cavazzo z vrhunskimi glasbeniki iz 
Fake Orchestra, kasneje še skupino 
Katalena s projektom Enci bend 
Katalenci, poletje pa zaključili s 
tradicionalno likovno kolonijo za 
ljubiteljske slikarje na Planini pri 
Sevnici. V okviru IKD pa smo že 
tretje leto zapored organizirali kon
cert šentjurskih študentov glasbe 
Musiča Academica, ki je meni prav 
posebej ljub projekt, ker vključuje 
mlade, med ljudmi pa je zelo lepo 
sprejet, zato bomo z njim nadalje
vali tudi v prihodnje.

Leta še ni konec in tudi progra
ma na izpostavi ne. Začela se je 
nova sezona gledališko-glasbenega 
abonmaja Gustav, ki je 92-odsto- 
tno zaseden. Abonma ima zvesto
publiko že 17 let, v vsaki sezoni pa 
se priključi nekaj novih ljubiteljev 
gledališča na višji kakovostni ravni.
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DIRIGENT ŽIGA VESLIGAJ

V Big bandu Šentjur 
odlično vzdušje
Glasbeno ustvarja
nje. Za šentjurskega 
saksofonista, ki je letos 
postal tudi dirigent Big 
banda Šentjur, je to
način življenja.
» Spraševala: Katja Krajnc, vse foto: 

osebni arhiv

Pred nekaj meseci ste postali ume
tniški vodja Big banda Šentjur. Za 
kako velik zalogaj gre?

Čeprav že vrsto let aktivno vo
dim razne manjše zasedbe na po
dročju popularne glasbe in komor
ne sestave klasične glasbe, sem se 
zavedal, da bo vodenje Big banda 
eden večjih izzivov. Pri dirigent
skem delu se tako opiram na svoje 
večletne izkušnje, ki sem jih prido
bil pri igranju v tovrstnih zasedbah. 
Pri organizaciji pa mi velikokrat 
z veseljem priskočijo na pomoč 
člani.

Izkušnje ste začeli nabirati že na 
začetku osnovne šole.

Pri svojih šestih letih sem za

čel igrati saksofon v Glasbeni šoli 
skladateljev Ipavcev v Šentjurju. 
Kasneje sem igral tudi v big bandih 
pri nas (Big Band Žabe, Extra band 
GS Celje...) inv tujini. Udeleževal 
sem tudi mojstrskih tečajev jazza 
in sodeloval s številnimi vidnimi 
predstavniki tovrstne scene v regiji. 
Zdaj se izobražujem na področju 
klasičnega saksofona. Vso znanje, 
ki sem ga pridobil skozi leta, mi 
sedaj ogromno pomaga pri vodenju 
te zasedbe.

Kakšne spremembe ste uvedli?
Najprej sem se lotil določenih 

kadrovskih sprememb. K sodelo
vanju sem povabil mlade, sposobne 
in sodelovanja željne prijatelje, ki 
so okrepili nekatere sekcije. Nato 
sem malo prevetril repertoar, kar 
je člane dodatno motiviralo. Sta
rejši in novi člani Big banda so se 
odlično ujeli in ustvarili smo pravo 
vzdušje, ki se odraža tako na vajah 
kot na nastopih.

Kakšne nastope ste izpeljali z Big 
bandom, odkar ste vodja, in kaj 
načrtujete?

Prvi je bila organizacija tradi

cionalnega RamnaJazz festivala 
na Ramni ob Slivniškem jezeru, s 
katerim smo počastili 10. obletni
co delovanja Big banda in dobili 
številne pohvale.

Naš naslednji samostojni projekt 
pa prihaja 23. decembra. V Ipav
čevem kulturnem centru priprav
ljamo samostojni božični koncert 
z naslovom „Rock Swings“, kjer 
bomo klasične rock melodije pre
oblekli v ritme svvinga, zraven pa 
dodali še nekaj prazničnih skladb, 
ki bodo pričarale krasno božično 
vzdušje. Vse skupaj bodo dodamo 
popestrili glasbeni gostje.

V prihodnjem letu bomo zago
tovo zopet izvedli nekaj lastnih 
koncertov tudi drugod po Sloveniji. 
Dodali bomo sodelovanja z zve
nečimi imeni slovenske glasbene 
scene. Zelo intenzivno pa razmiš
ljamo tudi o obuditvi plesnih veče
rov z Big bandom Šentjur, kjer bi

publiki znova ponudili možnost, da 
se zavrtijo ob ritmih 20-članskega 
big banda. Stremimo k vzgajanju 
in usmerjanju nadebudnih mladih 
glasbenikov in omogočiti mladim 
pevkam in pevcem nastop ob naši 
spremljavi.

Koliko idej! Hkrati pa Big Band ni 
vaš edini glasbeni projekt.

Sem član več glasbenih skupin 
na področju popularne glasbe, in 
sicer The VVoodlanders, ArsGroo- 
va, Flapjacks, Motherfunkers, Vo- 
cal BK Studio band in avstrijskega 
kvarteta saksofonov Multiphonix.

Poleg tega letos zaključujem tu
di magistrski študij saksofona na 
Anton Bruckner Privatuniversitat 
v avstrijskem Linzu. Že drugo leto 
pa učim saksofon na Glasbeni šoli 
skladateljev Ipavcev. Prav zaradi 
tega sem se letos vpisal še na Filo
zofsko fakulteto v Ljubljani, kjer 
pridobivam pedagoško izobrazbo.

H Rae

mu
(Prehrana Tud cf.o.o. 
Cesta XIV. divizije 44 
3220 Štore

vzuziv.preh ra na-tufi. si 
Teh 03 780 26 70 
<F(B: prehrana tufi

^ Prehrana TULI: malice, catering, pogostitve za zaključene družbe, tradicionalna slovenska kuhinja

VeseCe 6ožične praznike in srečno 201S



TRGOVINA Z GLASBILI yf—\

("HI I C Tel.: 03 492 53 51
L— L« I L™ e-mail: infoce@musicmax.si

Casio 
CTK1500

set

Casio SA46H2 mini 
klaviatura - 49 €

Sprejemamo tudi telefonska naročila

Flight C-100 klasična kitara 
za ljubiteljsko učenje - 89 €

Veston KUS 15 ukulele v 
raznih barvah

27 €

Nakup iz naslonjača v naši spletni trgovini

FFL-202 prečna flavta - 209 €

FCL-200S Bb klarinet
198 €

FTR-200G Bb trobenta JtUjlU
^ ^ ^ Pihala in trobila FLIGHT

www.musicmax.si BREZPLAČNA DOSTAVA 
ob nakupu ned 40 €

TOVOTA

ALLUAVSA 
BETTER U/AY

Nova definicija moči

RAV4 HIBRID

0 10 LET
JAMSTVA
na hibridno batei

SUBVENCIJA

4.500 €

MOBILACFRI-Mobil
Dečkova 43. Celje, 03 425 60 80

wuuw.fri-mobil.si'Velja za model Toyota RAV4 H5D 2WD z opremo Limited

Povprečna poraba goriva ta modele RAV4 je 4.7 do 6.7 l/100km in emisije C02116 do 155 g/km.
f mis-jska smpnja modela r.-^ota RAV4 F URO 6W Emisija NO. je od 0.00/1 do 0,0355 g/km Ogljikov d ok . d (CO») je najpomembnejši toplogredn plin, ki povzmČ«glob 

nt-nbnu prispevajo k pnsliln.anju kakavu.v /ur.,miegd /rjkj. Prispevaj)/la.n k. čezmerno povi-jjnin. koncentracijam prl/emnega ozonu d »m. v v l'M10 m PM.' ' ter tlt 
f F" ' , . t ,'i0 c •. .1 .i z.i m<,(!. '.■ Rav4 hibridne i.i/lv ■< e 10 letm, ,.m stvo hibridne haterje velja ob rednih testih hibridni- baterije (HHC) na 1 leto ali lr, 000 prev
tignvskl mre/i • V reno VKij,ičena 6 KO subvencije (do 4.S00 €>.

<inje F misije i me .m/eval zunanjega zraka i/ prometa 
,id(iv Slika jv simboli«1 na
utr nastopi prej) pri poolil.iM vm pro«lajno-M'ivisnl Toyotinl
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SELEKTOR GORSKIH KOLESARJEV

Kolo Je imel za dirkati, potem za 
hobi, zdai je njegova služba

Foto: Grega Stopar

Urban Ferenčak. Pred dvema 
letoma je takrat 23-letnik iz Vrb- 
nega postal najmlajši selektor v 
zgodovini slovenskega gorskega 
kolesarstva. Najprej se je dogo
voril, da bo reprezentanco vodil 
eno leto, po olimpijski sezoni pa 
je kandidiral za nov mandat in ga 
tudi dobil. Z nekdanjim odličnim 
tekmovalcem smo se pogovarjali 
zadnji konec tedna v novembru.
» Spraševal: Jure Mernik

Zima že trka na vrata. Celo v do
lini je že 'zadišalo' po snegu. Ste 
vi že pospravili kolo?

Ne še, še vedno ga imam zunaj. 
Načrtujem še nekaj aktivnosti, je 
pa teh zdaj dosti manj, kot v tistih 
letih, ko sem še tekmoval. Pred
vsem ko dežuje oz. ko so nizke 
temperature sem na kolesu precej 
manj kot nekoč.

Se pa torej da kolesariti tudi v 
zimskih mesecih.

Tisti zares zagreti kolesarji 
vztrajajo tudi v hladnejših dneh. 
Je pa v tem obdobju, ko je hitro 
temno, bolj primerno kolesariti 
z lučko po gozdovih, kot pa po 
cestah, kjer je vse skupaj bolj ne
varno zaradi drugih udeležencev 
v prometu.

Tekmovali ste tako z gorskimi kot 
cestnimi kolesi. Na katerega da
nes kot rekreativec raje sedete?

Pred kratkim sem spet kupil 
cestno kolo, sem pa kljub vsemu 
večinoma na gorskem kolesu. Si
cer pa zimo izkoristim še za tek, 
hojo v hribe, tek na smučeh, tudi 
kakšen nogomet v dvorani, da je 
Pač telo v pogonu.

Pred približno dvema letoma.ste 
stari komaj 23 let postali daleč 
najmlajši selektor v zgodovini 
slovenskega gorskega kolesar

stva. Kmalu ste dobili nov man
dat.

Tako je, zdaj imam mandat 
podaljšan do leta 2020, do olim
pijskih iger v Tokiu. Bomo pa v 
bistvu sproti videli, kako se bo 
vse skupaj razpletalo.

Torej je prav Tokio eden od vaših 
dolgoročnih ciljev?

Tokio je zagotovo naš cilj, 
ki pa ne bo lahko dosegljiv. Pri 
gorskih kolesarjih je namreč zdaj 
tako, da v seštevek za osvojitev 
kvote za uvrstitev na olimpijske 
igre štejejo tri punce iz ene drža
ve. Trenutno je Tanja Žakelj sa
ma, ji bomo pa kmalu priključili 
še mladinko Vito Movrin. Tretje 
tekmovalke za zdaj še nimamo.

Če na kratko ocenite poolimpij- 
sko sezono 2017. Ste z njo zado
voljni?

Prva sezona po olimpijskih 
igrah je Tanji Žakelj dobro 
uspela. Uvrstila se je med deset 
najboljših na dirkah za svetovni 
pokal, bila deseta tudi na svetov
nem prvenstvu v olimpijskem 
krosu. Torej sezona ni bila slaba, 
ni pa bila niti odlična, kot jih je 
že imela. Veseli pa dejstvo, da se 
predvsem v spustu veliko dogaja. 
Monika Hrastnik in Jure Žabjek 
sta se prav tako že začela uvrščati 
med deset najboljših na svetu, kar 
je zelo dober dosežek.

Z Žakljevo sodelujete tudi v klu
bu Unior Tools Team. Kakšna je 
tam vaša vloga?

Uradno sem tam kot vodja eki
pe. Dejansko je pa tako, da sem 
bil največ zraven na tekmah. V 
naslednjem letu bom imel še več
jo vlogo, ko bomo še bolj sodelo
vali in bom še več delal za njih.

So pogoji v Sloveniji za gorske 
kolesarje dobri? Je moteče, da

vožnja s kolesi po gozdovih, ra
zen na urejenih progah, ni dovo
ljena?

Res urejeni so samo 'bike par
ki', ki jih je po moji oceni prema
lo. Sicer pa za gorske kolesarje 
stvari niso moteče, dokler lahko 
nekako normalno sobivamo z la
stniki gozdov. Se pa vedno najde 
kdo, ki mu ni všeč, da se s kole
si vozi po gozdovih. Dejstvo pa 
je, da se moramo tudi kolesarji 
zavedati, da v gozdovih nismo 
sami in moramo recimo paziti na 
pohodnike.

Vaše življenje je torej močno po
vezano s kolesarstvom. Niste le 
selektor in vodja ekipe v klubu.

Večina mojega življenja se res 
vrti okoli koles. Ko sem nehal 
dirkati, sem imel kolesarstvo kot 
hobi, zdaj je ta hobi prerasel v 
službo. Z veseljem pa pomagam 
tudi na drugih projektih, tako 
poskušamo tukaj pri nas naredi
ti eno progo, ideja je tudi, da bi 
v prihodnosti v Šentjur umesti
li 'pumptrack', vendar bi se za 
kaj takšnega morali povezati še 
z Občino. Tudi ustanovitev ko
lesarskega kluba s sedežem v 
Šentjurju in delo z mladimi, ki bi 
ga lahko razširili še na sosednje

občine, je eden od načrtov za pri
hodnost. Do tega bi lahko prišlo 
že zelo kmalu.

Če se ne motim, neke kolesarske 
dogodke že pripravljate?

Gre predvsem za druženje ob 
koncu sezone. Dobimo se v Hru
ševcu, odpeljemo na Resevno 
in spustimo nazaj v dolino, kjer 
imamo še kratek zaključek. Prvo 
leto se nas je zbralo približno de
set prijateljev, letos pa je prišlo 
že 68 kolesarjev. Ker vsak kaj ve 
o kolesarstvu, se tudi vedno kaj 
novega naučimo.

Je torej lepo biti kolesar?
Jaz pravim, daje.

Leto 2017 gre počasi h koncu. Po 
čem si ga boste vi najbolj zapom
nili?

Letos nas je vse najbolj pre
senetil Jure Žabjek v spustu. Po 
dobrem začetku sezone je bil na
to iz dirke v dirko le še boljši. 
Njegovo deseto mesto na tekmi 
svetovnega pokala v švicarskem 
Lenzerheideju pa je bilo res nekaj 
posebnega. Unior Tools Team, ki 
je med vsemi profesionalnimi 
ekipami majhen, je imel tam celo 
dva tekmovalca med prvih deset, 
kar je bilo res dobro.
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BIOGRAFIJA O JOSIPU ČRETNIKU

Nekaj časa sta bila Čretnik in 
Šentjur sinonima
Josip Čretnik, 
pozabljeni šen
tjurski rodoljub.
Zdenka Plavsteiner 
je z zapisom obse
žne knjige obudila 
spomin na dobrega 
gospodarstvenika in 
požrtvovalnega po
litika.
» Piše: Katja Krajnc

Zdenko Plavsteiner zgodo
vina zanima že od mladih let. 
Prej seji ni mogla v tolikšni me
ri posvečati zaradi službe, odkar 
pa je v pokoju, je najprej našla 
zadovoljstvo v likovnem ustvar
janju, ki ga je začasno opustila, 
saj je zadnja štiri leta posvetila 
raziskovanju življenja Josipa 
Čretnika.

»Vsako priložnost ob obisku 
moževih sorodnikov sem izkori
stila za brskanje med starimi fo-

Pomen delovanja 
Josipa Čretnika
Josip Čretnik je bil pomem
ben politik celjskega okraja in 
širše. Dva mandata je bil župan 
Šentjurja. Uspelo mu je elektrifici
rati mesto že leta 1929 in zgraditi 
vodovod, kije omogočil krajanom 
oskrbo z neoporečno vodo. Oboje 
je kljub težkim gospodarskim 
razmeram uresničil predvsem z 
veliko iznajdljivosti.
Zavzemal seje za hitrejši gos
podarski napredek in krepitev • 
slovenskega obrtništva. Svojim 
rojakom je želel, da bi bili izobra
ženi in gospodarsko samostojni. 
Občina Sv. Jurij ob Južni železnici 
mu je za njegove zasluge podelila 
častno občanstvo, ban Dravske 
.banovine Drago Marušič pa ga je 
odlikoval z zlato medaljo za dr
žavljanske zasluge.

Delovanje Josipa Čretnika je preseglo 
lokalno raven in vplivalo na pomen Šen
tjurja V slovenskem prostoru. Foto: osebni arhiv

tografijami in med njimi zasledila 
tudi sliko Čretnika. Zdel se mi 
je izjemno karakterna osebnost, 
ki mi je zbudila radovednost,« 
pripoveduje Zdenka. Tako je o 
moževem sorodniku začela spra
ševati Šentjurčane, ki o njem niso 
vedeli skoraj ničesar. Ob tem se 
je zamislila, saj ni mogla verje
ti, kako občani ne vedo ničesar 
o človeku, ki jim je prižgal luč in 
zgradil vodovod ter bil dolgoletni 
župan mesta. Zato je sklenila, da 
bo njegovo življenje raziskala kar 
sama:

»Najprej sem se obrnila na 
arhive, kjer nisem našla ničesar. 
Potem sem se lotila preučevanja 
časopisja, ki so beležila Čretni
kovo delovanje, in prebrala precej 
zgodovinskih knjig, ki opisujejo 
takratne razmere na Slovenskem. 
Delo je bilo zelo zahtevno in ve
likokrat sem bila na prelomu, ali 
sploh nadaljevati.«

Dovolj gradiva za 
393-stransko knjigo

Ne samo da je nadaljevala, 
ampak delo celo kronala z na
tisom 393 strani dolge knjige.

Avtorica Zdenka Plavsteiner je knjigo prvič predstavila septembra v okviru ob
činskega praznika. Foto: osebni arhiv

Razdeljena je na osem poglavij, 
v katerih opisuje življenje in delo 
šentjurskega rodoljuba, ki je ob 
koncu 19. in na začetku 20. sto
letja na tleh današnjega Šentjurja 
uspešno razvijal obrtno dejavnost 
in se vključeval v vse narodne 
aktivnosti v domačem kraju in v 
širšem slovenskem proštom. Bil 
je promotor narodno naprednih 
liberalcev in je podpiral razvoj 
narodnih dmštev ter jim namenjal 
tudi denarno podporo.

Ustanovil je Trgovsko in obr
tno šolo, ki je mnogim omogo
čila izobrazbo, ter sodeloval pri 
ustanavljanju Kmečke hranilni
ce in posojilnice, ki je posestni
kom dajala cenejše kredite. Bi
ografijo Čretnika avtorica spaja 
s političnimi, gospodarskimi in 
kulturnimi spremembami 
v času njegovega živ
ljenja, ki so vpliva- a 
le na Šentjurčane. ^
»V knjigi so po- i 
dana pomemb
na zgodovinska 
dejstva o ob- ^ 
dobju, ki še niso 
bila obravnavana
v takšni strnjeni

»Knjiga opisuje 
tudi obdobje, ki pred 

slovijo belo liso v zgodovini 
Šentjuijn. Izid delo omogoča 
odpravo te bele lise, saj pied 
stavijo tudi oi iginalne opise v 

časopisnih člankih iz taki at ih 
ga obdobja o pomembnih 

dogodkih v Šentjurju.

obliki,« doda Plavsteinerjeva.

Radodaren človekoljub
Zapisana zgodovinska pripo

ved je svojevrsten poskus pri
kaza in delovanja življenja po
membnega šentjurskega moža, 
ki je pustil pečat tudi v širšem 
slovenskem proštom. Cenimo ga 
lahko ne samo zaradi njegovih 
vidnih dosežkov, temveč tudi za
radi radodarnosti in iskrene želje 
po boljšem življenju sokrajanov.

»S knjigo sem želela pokazati, 
da smo lahko ponosni na pretek
lost kraja in na ljudi, ki so bili 
zaslužni za njegov razvoj in so 
s svojim delovanjem pustili po
memben pečat, vreden zgodo
vinskega spomina za prihodnje 
generacije,« poudari Zdenka- 

Želela je pisati razumlji' 
^ vo in zanimivo, zato 

je vanjo vključila 
precej slik in do
kumentov kakor 
tudi originalnih
zapisov. »P° 
odzivih bralcev 

vidim, da mi je 
to uspelo,« zado

voljno doda.

i
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IMATE TEŽAVE Z VRAŠČENIM NOHTOM? /AJl.glika
Rešitev je v revolucionarni 
medicinski vho tehniki, 
neboleče zdravljenje.

V Sloveniji, natančneje prav v Celju, je ta 
metoda zdravljenja na voljo že mnogo let. 
Izvaja jo Vida Ozis, edina in najbolje izurje
na terapevtka VHO MEDICINSKE SPON
KE, s pomočjo katere reši še tako težak 
Primer vraščanja. V tujini zdravstvo to me
todo že podpira, pri nas pa je žal zaenkrat 
še drugače. Mnogi zdravniki ne vedo, da 
je možno rešiti vraščen noht tudi drugače, 
zato svoje paciente pošiljajo na operacijo, 
k' pa je, kot je znano, v mnogih primerih 
neuspešna. Uspešnost zdravljenja z VHO 
medicinsko sponko je v veliki meri odvisna

Qdpnvlto bolečina In »• celo Izognita 
°PeracUI. Rešitev Ja medicinska VHO 
•Ponka.

področju je vodilna prav gotovo Vida Ozis. 
Da je lahko tako uspešna pri svojem delu, 
ji prav gotovo pomaga neprestano dodat
no izobraževanje na zasebnih pedoloških 
klinikah v tujini, največ pa štejejo delovne 
izkušnje.

KAJ JE VHO MEDICINSKA SPONKA, 
KDO TO TEHNIKO ZDRAVLJENJA 
LAHKO UPORABI IN KDAJ?

Pri VHO tehniki uporablja izurjeni terapevt 
VHO medicinsko sponko. Nameščena 
nohtna sponka deluje po principu zobne
ga aparata. Zobna sponka Geklena žič
ka) nam omogoča, da se zobje zravnajo, 
medtem ko nam nohtna sponka (tanka 
jeklena medicinska žička) omogoča, da 
se noht zravna, bolečina pa takoj izgine. 
VHO sponko uporabljamo v prvi vrsti pri 
sladkornih bolnikih, saj se pri njih rane celi
jo počasneje, pri rahlo in močno ukrivljenih 
nohtih, kot tudi v primerih, ko je že prišlo do 
rahlega ali hudega gnojnega vnetja.

^PREDNOSTI VHO SPONKE so ne-^ 
boleče zdravljenje, hitro olajšanje z 
razbremenitvijo področja okoli nohta 
ali kože, nobenih težav z obutvijo, no
benih težav pri športnih aktivnostih ali 

,na delovnem mestu. ,

VIDA OZIS Je edine v državi, ki omogoča zdravl
jenje a to revolucionarno metodo. Poleg šport
nikov ao njene strenke tudi eatradnlkl. Miran 
Rudan pravi: »Tudi glasbeniki moramo Imeti 
urejena stopala. Vesel sem, da moja stopala 
ureja Vida Ozla, kije na tem področju preverje-

An.Nika, d.o.o., Cesta na 
Ljubečno 7, 3000 Celje 

Tel.: 051 661 665 
FB stran:

Center medicinske pedikure 
e-mail: info@nnnika.si 
Splet: www.annika.si



GKN Driveline 
Slovenija, d.o.o.

Podjetje GKN Driveline je vodilni svetovni dobavi
telj sestavnih delov in sistemov za prenos moči v 
avtomobilih, z 26.000 zaposlenimi na 46 lokacijah, v 
več kot 23 državah, tudi v Sloveniji.Smo mednarod
no podjetje z jasno vizijo in strategijo bodočega 
razvoja. Smo proizvajalec avtomobilskih delov za 
priznane svetovne avtomobilske proizvajalce ter 
podjetje z veljavnimi standardi kakovosti. Zavedamo 
se, da so motivirani, izobraženi in podjetju predani 
zaposleni ključ našega bodočega uspeha.

Zaradi širitve podjetja, 
pridobitve novih kupcev in 

uspešnega poslovanja iščemo 
nove sodelavce za delo 

v proizvodnji 
(proizvodni delavec).

Zaželene smeri so 
oblikovalec kovin, CNC 

operater, strojni mehanik, 
strojni tehnik in metalurg.

Če vas zanima delo v avtomobilski industriji in 
če ste kandidat/kandidatka, ki želi poiskati novo 

priložnost, vas vabimo, da se predstavite z vlogo in 
življenjepisom.

Pišite nam na elektronski naslov: 
zre. kadrovska(8>akndriveline. com 

ali pošljete na naslov podjetja: GKN Driveline 
Slovenija, d.o.o., Rudniška cesta 20, 3214 Zreče.

Za več informacij nas lahko 
pokličete na tel. št. podjetja: 

03 757 44 10
POLNI CERTIFIKAT

62E3
a

Družini
prijazno
podjetje
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VREME IN KMETIJSTVO

Bomo sadili druge 
kmetijske kulture?
Kmetijstvo na 
Šentjurskem.
Je v iztekajočem se 
letu doživelo več 
vremenskih šokov, 
ki bi jih med drugim 
bilo mogoče omiliti z 
vpeljavo obrambnih 
sistemov.
» Piše: Zala Motaln

Vremenske razmere v letu, 
ki se izteka, so bile za kmetij
stvo tako v Sloveniji kot tudi na 
širšem Šentjurskem neugodne. 
Hud pomladanski mraz, dol
gotrajna suša in neurja z or
kanskim vetrom so kmetoval
cem prinašala slabo voljo.

Kmetijskega svetovalca 
Zdravka Brgleza, ing. agr., 
ki je zaposlen pri šentjurski iz
postavi Kmetijsko gozdarske 
zbornice Celje, smo zato vpra
šali, katerih rešitev bi se lahko 
posluževali v bodoče in ali bi 
bilo smiselno razmišljati o pri
delavi novih kultur.

V prihodnje več sadnega 
drevja?

»Glavna kmetijska dejavnost 
na našem območju je govedore
ja, zaradi česar je največji delež 
kmetijskih površin namenjen 
pridelavi krme za govedo. Pride
lava sadja in vinogradništvo ne 
predstavljata velikega obsega,

a menim, da vse pogostejše po
mladanske pozebe predstavljajo 
največji izziv prav v sadjarstvu,« 
razlaga Brglez.

Pravi, da lahko na ekonomič
no pridelavo sadja, brez siste
mov obrambe pred mrazom, po
zabimo. »Pri vpeljavi obramb
nih sistemov v kmetijstvo smo 
na samem začetku. Za njihovo 
realizacijo so potrebna izdatna 
finančna sredstva kmetijske 
politike, saj se bodo šele takrat 
lahko zgradile vodne akumu
lacije za potrebe oroševanja in 
oroševalni sistemi za obrambo 
pred pozebo,« pojasnjuje.

Še nekatere druge prila
goditve ...

Brglez pravi, da je vplive 
vremenskih razmer mogoče 
omiliti še z nekaterimi drugimi 
pristopi: »Za večjo pridelavo 
voluminozne krme v obliki pa
še, zelene krme, silaže in sena 
na travnatih površinah, ki so naš 
največji trajnostni potencial, bi 
bilo treba prilagoditi tehnologi
jo. Na njivskih površinah lahko 
z dobro pripravo njiv, zadovolji
vo oskrbo s hranili in dodatnim 
plitkim rahljanjem tal umilimo 
vplive suše. Na področju ze- 
lenjadarstva pa je v prihodnje 
najbolj gotova pridelava v plas- 
tenjakih. Če vanjo vključimo še 
izkoriščanje geotermalne ener
gije, je ta sektor lahko najbolj 
dobičkonosen.«

Julija je v Dolgi Gori orkanski veter takole uničil posevek koruze. Foto: Zdravko Brglez
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MASER SLOVENSKE KOŠARKARSKE REPREZENTANCE

Tudi njegovi prsti so se pozlatili

Z letošnjo osvojitvijo naslova evropskega prvaka so se tudi njegovi prsti pozlatili.

Gregor Zdolšek.
Občan Šentjurja, ki 
dolga leta dela kot 
maser v košarkarskih 
klubih ter reprezen
tanci. Ob letošnjem 
evropskem prven
stvu je bil del ekipe.
» Piše: Barbara Hartman

»Potreboval sem kar nekaj ča
sa, da sem se sploh zavedal, kaj 
smo dosegli. Sreče in veselja se 
ne da opisati. Imeti čast zastopa
ti barve države, biti del čudovite 
ekipe, postati prvak, doživeti vse 
to, je enostavno velika sreča in 
veselje.«

Za rezultati pa se vedno skriva 
odnos, ne samo na profesionalni, 
ampak tudi na prijateljski ravni. 
»Odnosi so bili že od začetka 
fenomenalni. Gogi je bil kapetan 
in vodja z veliko začetnico, osta
li so mu sledili. V ekipi in štabu 
je nastala homogenost, pozitivna 
energija. Postali smo ena velika 
družina, v kateri vsak ve, kaj je 
njegova naloga in kje je njegovo 
mesto.«

Začelo seje pred več kot 
desetimi leti

Njegova pot maserja v košar
ki se je pred več kot desetimi 
leti začela v domačem klubu 
Šentjur. K sodelovanju so ga 
povabili, ker takrat v klubu niso 
imeli nobenega zdravstvenega 
delavca ali maserja.

Je vaš hobi tudi 
košarka?
Glede na mojo višino košarka ni 
primeren šport zame, sem bolj 
pri nizkih. Lani, ko sem delal v KK 
Tajfun Šentjur, smo se ob četrtkih 
zbrali člani štaba in nekaj prija
teljev. Malo za šalo smo odigrali 
košarko, da smo lahko potem po 
rekreaciji debatirali o njej.

Kaj vas sprosti?
S prijatelji rad igram nogomet. Z 
družino se odpravim na kakšen 
okoliški hrib ali pa na sedežni po
gledam dobro tekmo ali film.

Na kaj ste pri sebi 
najbolj ponosni?
Na to, da sem si ustvaril družino, 
da sem samostojen, neodvisen 
od drugih, da imamo svoj dom, 
da sem dokončal študij, da sem 
na klubski ravni delal za tri odlične 
ekipe [Šentjur, Laško, Olimpija), 
in da sem član slovenske košar
karske reprezentance.

Začetki v reprezentanci pa sega
jo v leto 2005, ko je začel najprej 
delovati na področju mlajših se
lekcij, leto kasneje pa se je priklju
čil članski reprezentanci na pripra
vah za svetovno prvenstvo, ki je 
potekalo na Japonskem. Takrat je 
glavni fizioterapevt zaradi služ
bene odsotnosti enega izmed nje
govih pomočnikov v času priprav 
potreboval pomoč in ga povabil, 
da se mu pridruži na pripravah na 
Rogli. Odzval seje povabilu, opra
vil dogovdrjene masaže ter postal 
del reprezentance.

Ostaja del ekipe?
Po desetih letih samostojne poti 

se je takoj po evropskem prven
stvu v Urgentnem centru Celje

zaposlil kot reševalec. »Ne delam 
posebnih načrtov. Bomo videli, kaj 
bo prinesel čas. Do sedaj se mi je 
vse v življenju zgodilo z nekim 
namenom in upam, da bo tudi v 
bodoče tako. V novi službi sem 
zelo zadovoljen. Najbolj pomemb
no mi je, da imam sedaj veliko 
več časa za svojo dmžino, da se ji 
lahko posvetim, saj so partnerka 
in obe hčeri bile res veliko same.«

V prihodnje bo na klubski rav
ni še pomagal matičnemu klubu 
Šentjur. Novembrske kvalifikacije 
za svetovno prvenstvo je izpustil, 
kar so se dogovorili že med prven
stvom. Sicer je planiral, da z repre
zentanco zaključi, a se po daljšem 
razmisleku nagiba k temu, da se 
jim febmarja zopet pridruži.

anton selič s p

elektromštalacije in trgovina
ulica II bataljon 16A 3230 Šentjur 
tel 03 746 21 00 fa< 03 746 21 29 
e-ma' :r: centerse' e si
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ŠTAJERKE IN ŠTAJERCI - PODARITE TA BOŽIČ 
BOŽIČNICO Z RADIEM ROGLA IN KOSTROJEM

Strojegradnja SLOV. KONJICE!

KOSTROJ

Podarite jo - sodelavcu, ker je bil vso leto prijazen, sosedi, 

ki vsako jutro pozdravi, prodajalki v pekarni...
Podarite naskrivaj ali pa iz oči v oči.

Kaj je božičnica?
Včasih so tako rekli okrašenemu jabolku, ki so si ga 

podarjala za božič.

Jabolka vas brezplačno 
čakajo
na vseh uredništvih Radia 

Rogla v Konjicah, Slov. Bistrici, 

Celju in Rogaški Slatini.

Na vas pa je, da ta december 
nekomu pričarate nasmeh ...

Naše božično obdarovanje 
- ker si vsak od nas zasluži kanček veselja.



l-fl GARANCIJE
BREZ OMEJITVI KILOMETROV

Povprečna poraba goriva: 5,2 - 6,7 1/100 km, emisije C02:117 - 153 g/km.
Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnege ozona, delcev PM10 in PM2,5 
ter dušikovih oksidov. Slike so simbolne. Več informacij dobite pri pooblaščenih prodajalcih vozil Hyundei. Pogoji garancije in podatki o specifični porabi goriva in emisijah C02 so na voljo na www.hyundai.si

^GšaMLAILAKAR Avtohiša Mlakar d.o.o.
Stopče 32 b, 3231 Grobelno
Tel.: 03 74 66 100, www.avtohisamlakar.si

HORMANN
garažna in vhodna vrata

Dom je, kjer se počutimo varne

Priporočena cena za akcijske proizvode oz velikosti, vključno z montažo in 9.5 
V veljavi pri vseh pooblaščenih zastopnikih v Sloveniji do 31 12 2017

motjož
Ustvarjamo pozdrave

Generalni zastopnik za vrata Hormann v Sloveniji: 
Matjaž d.o.o. T. +386 (0)3 71 20 600 
PE Ljubljana T. +386 (0)1 24 45 680 
PE Maribor T. +386 (0)2 48 00 141
www.matjaz.si • info@matjaz.si
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KAJ ZANIMA TURISTE?

Turizem. V občini 
Šentjur v letošnjem 
letu beležijo poziti
ven trend obiskov 
v vseh muzejskih 
zbirkah. Znaten po
rast obiskovalcev 
pa je opažen tudi na 
Slivniškem jezeru, na 
tematskih in kolesar
skih poteh. Tradicionalno dober obisk beleži Muzej Južne železnice z odličnim interpretativnim vodenjem.

Najbolje je bila v letu 2017 
obiskana Ipavčeva hiša. V se
znam obiskovalcev so vključe
ni tudi gostje porok in poletnih 
prireditev, prav tako pa se je 
povečalo število izletnikov, ki 
si Ipavčevo hišo ogledajo s turi
stičnim vodenjem.

Tradicionalno dober obisk 
beleži Muzej Južne železnice z 
odličnim interpretativnim vo
denjem. Dobro je bila obiskana 
tudi muzejska zbirka akademi
ka Nika Kureta na Planini. Tu

di obiskovalcev TlC-a, zbirke 
Zakladi Rifnika in zbirke Pesem 
Južne železnice (zbirka New 
swing) je več.

Povečalo se je število tujih 
obiskovalcev, kar sta delno pos
ledica in rezultat mednarodne
ga projektnega dela Razvojne 
agencije.

Na Ponikvi so do sredine no
vembra zabeležili preko 1.000 
obiskovalcev Slomškove rojstne 
hiše na Slomu.

Spoštovane občanke in občani!

Želimo vam vesele božične praznike in veliko 
dobrega v novem letu 201 b ter vam hkrati čestitamo 

ob dnevu samostojnosti in enotnosti,

Svet KS Prevorje 
in predsednik Damjan Maček

Veča se tudi število obi
skovalcev Slivniškega jeze
ra, tudi zaradi prireditvenih 
in drugih aktivnosti. Porast 
obiskovalcev prav tako bele
žijo na tematskih pohodnih in 
kolesarskih poteh. Vse to je 
posledica večje promocije teh 
poti, vključevanja v slovenske 
nacionalne kataloge, intenziv
nega kontinuiranega dela sko
zi projekte. Tudi pojavljanje 
na sejmih in drugih dogodkih,

sodelovanje z drugimi insti
tucijami (športni klubi, razna 
društva ) postopoma rojeva 
sadove.

Vsekakor pa ne gre zanemariti 
niti aktivnosti dmštev in drugih 
organizatorjev prireditev, ki v 
Šentjur pripeljejo številne obi
skovalce, ki si dostikrat ogledajo 
katero izmed muzejskih zbirk ali 
drugo atrakcijo na tem območju. 
(Po zapisu Brede Retuznik prip
ravila Barbara Hartman)

HniJURlH

□□5X5033

Šentjurske novice, občasnik, brezplačnik, december 2017 
E-pošta uredništva: urednistvo@sentjurskenovice.si.
Telefon uredništva: 03 757 45 10.
Sedež izdajatelja: MediaStar, d. o. o.,
Drofenikova ulica 15,3230 Šentjur.
Uredništvo: Nina Krobat, Primož Škerl, Zala Motaln, 
Kornelija Kamenik, Katja Krajnc, Barbara Hartman, 
Jure Mernik.
Lektoriranje: Milena Volavšek 
Oblikovanje: Matjaž Šrekl, Uroš Štruc.
Natisnili smo 10.000 izvodov. Tisk: DELO Tiskarna.

Časopis je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo za 
kulturo RS.



Skoraj tri desetletja 

skrbijo za vrata
Podjetje Matjaž je že 27 let 

generalni zastopnik priznanega 
Jamskega proizvajalca vrat 
Hermann za Slovenijo. Pravijo, 
(‘a so vrata del življenja 
^sakogar od nas. 'Tako dobro 
M je zapreti, ko rabimo svoj 
Prostor in čas. In z veseljem

jih odpremo, ko k nam pridejo 
dobri prijatelji, s katerimi 
lahko za zaprtimi vrati prijetno 
kramljamo.'

Prav številna vrata ponujajo na 
(reh lokacijah njihovih salonov - v 
Petrovčah, Ljubljani in Mariboru. 
(UŠN)

Smo vodilno podjetje s področja veleprodaje 
sistemov za odvodnjavanje v Sloveniji in 
iščemo sodelavko/ca: 0@S

PRODAJNI REFERENT (m/ž)

Opis del: sprejemanje in obdelava naročil, priprava 
ponudb, spremljanje projektov, priprava poročil in 
planov, skrb za obstoječe kupce in pridobivanje novih 
strank, komuniciranje s projektanti, arhitekti in izvajalci.

Pričakujemo: sodelavko/ca z vsaj srednješolsko 
izobrazbo tehnične smeri, aktivnim znanjem angleščine 
ter poznavanjem MS Office in Navision.

Nudimo: samostojno delo v urejenem okolju, zaposlitev 
za nedoločen čas, možnost poklicne in osebne rasti ter 
pridobivanje izkušenj v mednarodnem okolju.

Več informacij najdete na: www.aco.si 
Prijave pričakujemo najkasneje do 15.12.2017 na

info@aco.si

m -■ - ■
SLOVENSKA EMAJLIRANA POSODA 
Industrijska prodajalna
Mariborska 86

Sn&$smipDAip
na moji potici

' 4

V

»

Celje
03/42 88 160
trgovina@emo-novum.si
Www.emo-novum.si

Naj bo vaš december poln sladkih dobrot. Dobrodošli!
EMO
NOVUM



OSTANI
DRUŽABEN.
BMW SERIJE 2 ACTIVE TOURER Z 
BOGATO OPREMO ŽE ZA 22.990 EUR 
ALI 231 EUR NA MESEC*

OBIŠČITE SALONE BMW SELMAR.
* Informativni primer izračuna za HMW 2 16i Active lourer JOY2 f: dition. posebna ponudba za omejeno Število vozil: finančni leasing • predračunska vrednost vozila 
22.990 EUR • plačilu na začetku: 6.990,00 EUR • znesek financiranja: 16.348,62 EUR • trajanje financiranja: 84 mesecev • mesečni obrok: 2.>1,0/ EUR • .kupni 
znesek za plačilo: 26.399,881 UR • efektivna obrestna mera; 6,80% na dan 26.07.2017 • redna cena vozila, z vključeno opremo iz posebne ponudbe |e 28.3971 11
• ponudba ne vključuje stroškov priprave in transporta vozila.

Ponudbe veljajo do 31. 12. 2017. Finančna ponudba je neobvezujoča in BMW Financial Services si pridržuje pravico do spremembe pogojev ali zavrnitve frnanciianja 
brez dodatne obrazložitve. V primeru dviga pogodbene obrestne mere, posledično spremembi referenčne obrestne mere (3 mesečni I URIBOR), se lahko jKiveca 
skupni znesek, ki gj moia leasincjojemalec plačati po pogodbi.

Ponudnik finančnih storitev je BMW Financial Services, katerega ekskluzivna zastopnika v Sloveniji sta Gorenjska banka d.d. in GB Leasing d.o.o.

Na vozila iz ponudbe se lahko poljubno dodaja dodatna oprema. Pri izbiri druge motorne različice ali modela, se glede posebne ponudbe posvetujte s pooblaščenim 
trgovcem za vozila MMW. Vec informacij dobite na 01 88 88 208 ali pri pooblaščenih trgovcih z vozili BMW.

Uvoznik si pridržuje pravico do sjrremembe cen in specifikacije opreme. Cene so v F UR in vključujejo vse zakonsko predjnsane dajatve.

Kombinirana poraba goriva za vozila BMW serije 2 Act.ve lourer: od 3,8 do 6,4 1/100 km. f misije CO : od 99 do 148 g/km. I misijska stopnja: Hi.oti, I misije NIK 
od 0 0106 do 0 0606 g/km. Ogljikov dioksid (CO ) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje, f misije onesnaževal zunanjega zraka i. 
p,omela pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam pn/emnega ozona, delcev
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Okraski iz stiroporja in blaga so lahko različnih barv, velikosti in oblik.

m

Stiroporno bučko razdelite na različno število delov tako Bučko ovijete z okrasnim trakom, 
kot pomarančo.

Center Pod Vrbco.
LDžoraSntteneeratc?e.VSal< raZn°'ika predavan>' delavnice in druge aktivnosti, kjer se

Vsak človek je ustvarjalen umetnik. Težava je v tem, da ne ostanemo ustvarjalni tudi po tem ko odrastemo 
V Centru Pod Vrbco s pomočjo prostovoljcev organizirajo različne ustvarjalne de-lavnkze. V prazničnem času 
se dejavnosti kar vrstijo. Prve delavnice so potekale že v novem-bru Organizirali so namrer dob ••■ji 
ve unikatnih bučk za praznično smreko in peko glaziranih
co okraševanja medenjakov, naučili se bodo speči orehovo potico in izdelati medeno hiškn \/ Coddn 
lokalnimi vrtci bodo izdelali lampijončke za vse luči javne razsvetljave v okolici Doma starejših Šentjur.^11 *

Unikat
Okraski za vaše 
praznično drevo.
Izdelava je enostav
na, z malo spretnosti 
si jih lahko izdelate 
tudi sami doma.
» Pripravili: Kornelija Kamenik 
in Sonja Božič

Potrebujete:

• bučke iz stiropora,

• dve različni vrsti blaga 
(npr. rdeče z zlatimi 
zvezdicami, zlato),

1 bucike,

nekaj truda in časa.

Izdelava:
V stiroporno bučko z ostrim 

nožem zarežete pol centimetra 
globoko, in jo razdelite na štiri 
ali več delov kot pomarančo. 
Blago naj bo v obliki štirih krh
ljev, na vsako stran naj bo dolg 
še en dodaten centimeter. Blago 
položite na bučko, napnete in 
z nožem zatlačite v zarezo. Na 
koncu bučko ovijete z okrasnim 
trakom in pritrdite z buciko.

Zdi se komplicirano, pa ni. 
Poskusite, ne bo vam žal.

Takšne izdelke si lahko izdela doma vsak sam, poleg materiala potrebujete tekaj truda in dragocenega časa.
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DOBROTE ZA VSAK DOM

Bučni kruh in skutina potica
Dobrote sloven
skih kmetij.
Tako se imenuje 
tridnevna državna 
razstava, ki jo od leta 
1990 organizirajo na 
Ptuju. Letos sta med 
prejemnicami priznanj 
tudi Jožica Vengušt iz 
Vodruža in Jana Žnidar 
z Dolge Gore.
» Piše: Kornelija Kamenik

Bučni kruh za popestritev 
krožnika

Na razstavi Dobrote sloven
skih kmetij so predstavljene na 
ocenjevanjih nagrajene dobrote 
iz petnajstih skupin prehranskih 
izdelkov. Kmetijam nato za naj
bolje ocenjene izdelke podelijo 
zlata, srebrna in bronasta prizna
nja, tistim, ki so trikrat zapored 
prejele za enak izdelek zlato pri
znanje, pa znak kakovosti, kar je 
najvišje priznanje za prehranske 
izdelke s kmetij.

Prejemnica srebrnega prizna
nja za kruh je letos tudi Jožica 
Vengušt iz Vodruža, aktivna čla
nica Društva kmetic Mavrica. 
Povedala je, da zelo rada peče 
kruh, in nam zaupala prav pose-

...

Jožica Vengušt rada svojo družino razvaja z dobrim domačim kruhom.

ben recept za bučni kruh. Kruh, je sam, kot pecivo ali pa kot 
ki zgleda kot potica, se lahko priloga jedem.

.O

- V;

Bučni kruh zgleda kot potica in je prava paša za oči in razvajanje za brbončice.

Sestavine:
Kvas za prvo testo
• Vi kocke kvasa
• 1 žlička moke
• 1 žlička sladkorja
• 2 dl mlačne vode
Vse sestavine zmešajte skupaj, da 
zmes naraste.

Prvo testo
• Vi kg bele moke
• 1 žlička soli
• 50 dl olja
• voda po potrebi
Sestavine zamesite v gladko testo.

Kvas za drugo testo
Drugi del prav tako pripravite, da 
naprej poskrbite za vzhajan kvas.

• Vi kocke kvasa
• 1 žlička moke
• 1 žlička sladkorja
• 2 dl mlačne vode
Vse sestavine zmešate skupaj, da 
zmes naraste.

Drugo, bučno testo
• Vi kg bele moke
• 1 žlička soli
• 2 dl bučnega pireja
• voda po potrebi

Postopek:
Zamesite gladko testo, ki naj poči
va 20 minut. Obe testi nato razva
ljate, položite enega na drugega m 
zvijete kot potico. Vse skupaj po
ložite v namaščen pekač in pečete 
1 uro na 180 stopinj Celzija.

huhar na/

Andrej Pisanec s.p.
Kuham, pečem In pripravljam jedi v naravi, doma, na vikendu.... 

za praznovanja, piknike, zabave, dekllščine, fantovščine, obletnice, rojstne dneve ali kar tako, za zabavo.

Pri vas pripravim In skuham jedi. Postrežem v toplih posodah; jedi iz pekača, žara, prekmurski bograč, 
pasulj, prebranac, kislo in gobovo juho, razne obare In jedi na žlico......

Da lahko brez vseh skrbi uživate doma ob odlični izbrani hrani, pokličite 041 390 612 ^
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Skuta z znakom 
kakovosti

Na letošnjem oce
njevanju Dobrot 
slovenskih kmetij 
je zlato priznanje 
za skuto prejela Ja
na Žnidar z Dolge 
Gore. Poleg zlate
ga priznanja je za 
skuto prejela tudi 
znak kakovosti.

To pomeni, da 
je njihova skuta 
Prejemnica zla
tega priznanja že 
tri leta zapored. 
Kot je še poveda
la Jana, so letos 
Poleg skute zlato 
Priznanje prejeli 
tedi za sir za žar. : 
Sicer pa skuto 
Pridelujejo že 
vrsto let in re
cept za pripravo 
Prehaja iz roda 
v rod. Večino 
skute uporabijo 
doma in iz nje 
Pripravljajo 
slivove cmoke 
'n različne na
maze. Za Šen
tjurske novice 
je Jana Žnidar 
Pripravila ce
loten postopek 
Priprave oku
sne skutine 
Potice.

Sestavine:
Testo:
* ^ kg moke
* 1 žlička soli
* 1 kocka kvasa
* malo vode
Vse sestavine zmešamo sku
paj v rahlo testo in pustimo 
vzhajati.

Skutin nadev (za en pekač):
* 70 dag skute 
•3 jajca
•lvanilijev sladkor
* 1 velika kisla smetana
* sladkor po okususiauKor po okusu 

Vse sestavine zmešamo sku- 
Paj m jih pozneje prelijemo 
po testu.

Premaz:
* 1 majhna kisla smetana 
•1 jajce
• 1 vanilijev sladkor

Postopek:
Ko je testo vzhajano, ga 
raztegnete po pekaču, da sega
preko robov. Testo prelijete z
ze PreJ' Pripravljenim skuti
nim nadevom. Po Želji lahko
narežete rezine vloženih bre
skev in jih naložite na testo, 
testo, ki sega preko robov 
nato obrnete nazaj v pekač in 
naredite lep rob. Nato s pre
mazom namažete testo roba 

!nfinnatdev' Pečete v pečici na
180 stopinj Celzija, 45 minut.

Ko je testo vzhajano, 
ga raztegnete po 

pekaču, da sega preko 
robov.

Po želji lahko narežete 
rezine vloženih breskev 
in jih naložite na skutin 

nadev, ki ste ga prelili po 
testu.

Testo, ki sega preko robov, 
obrnete nazaj v pekač in 
naredite lep rob, ter ga 
premažete.

Skutina potica na
hitro je odlična ideja za

praznično sladico.

v X Tel.: 03 746 23SLJ4SCICA(RJČA f Jana
Marvol d.o.o., C. Leona Dobrotinška 8, 3230 Šentjur

Pofejfšajte si praznične dni z dobrotami 
iz Sfaščičarne Janal 

Vsem cenjenim gostom se zahvaljujemo 
za obisk in že Cimo mirne božične praznike 

ter srečno v betu 20181



mKKRCHER

PRIVOŠČITE SI NAIBOUŠE - IZJEMNO MOČNI - 
NEVERIETNO MAIHNI - SESALNIKI KARCHER

VC 2 sesalnik 
za prah

109,99
EUR

W Udoben klasični 
sesalnik za j 

vsakodnevno * 
vzdrževalno čiščenje

1
^ vv

Sesalnik 
brez vrečke z 
večciklonsko 
tehnologijo

VC S Majhen 
kompaktnež

155.99

2

Majhen 
kompaktnež 

z izjemno 
zmogljivostjo

r u

7^' <r#-

'mTERkt&M
el ielSBlsi^ci. o*o1Celje

PE ASO, Trnoveljska cesta 4a, Celje, 
tel.: 03 42 60 712, www.aso.si, 
INTERCOM CELJE D.O.O.
Teharje 6b, 3000 Celje.



poslovimo se od starega in pozdravimo novo 
skupaj na najdaljšo noč v letu 

odštevajmo
si zaželimo srečnega in zdravega 

^ zadnji letošnji vecer^.
m z vami / \ mm

89,4 -101,8

vsrcu
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/0A6&y'čyoe& Čeč? snčz& 

t/ zaaeftio znatna, 

/O/u&žnoStiea

oSečneSteče.

TEHNIČNI PREGLEDI

Ljubljana * Maribor * Ptuj * Lendava * Ljutomer * Gornja Radgona * Slovenska Bistrica * Pesnica * Radlje ob Dravi * Ravne na Koroškem * Šentjur pri Celju 
Slovenske Konjice * Celje * Velenje * Škofja Loka * Tolmin # Idrija * Nova Gorica * Šempeter pri Gorici * Ajdovščina * Sežana * Postojna * Novo mesto * Krši


